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Και το Ντουμπάι θέλει την μαρίνα στο Ναύπλιο  Σελ. 5

Οι παραγωγοί αφήνουν 

τα χωράφια τους
Ο Γιάννης Ανδριανός, με 

παρέμβασή του στη βουλή, 

άνοιξε σήμερα τις πόρτες του 

υπουργείου Αγροτικής Ανά-

πτυξης, όπου συναντούνται 

παραγωγοί με τον υφυπουργό 

Γ. Κουτσούκο.

Στον «α» μιλάει επίσης ο πρόε-

δρος της Ομάδας Παραγωγών 

ΕΑΣΑ Σπύρος Αντωνόπουλος.

Σελ. 20

Σβήνουν από χάρτες, ταμπέλες της τροχαίας 
και το Ιντερνέτ την αρχαιότερη πόλη της Ευρώπης

Εξαφανίζουν 
το Άργος

Microsoft, Facebook, Πινακίδες σήμανσης, παρακαμπτήριοι δρό-

μοι, αποδυνάμωση υπηρεσιών, οδηγούν σε αφανισμό την αρχαιό-

τερη πόλη της Ευρώπής. Παγκόσμια συνωμοσία ή παρακμή;
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Φαίνεται πως 

γέρνει προς τους 

ρεπουμπλικάνους 

ο Κ. Καράπαυλος, 

ως τάση της 

«άλλης πρότασης» 



Λες και συνωμοτεί το σύμπαν 

για να χαθεί από τον χάρτη η αρ-

χαιότερη διαρκώς κατοικούμε-

νη πόλη της Ευρώπης, φαντάζει 

η «εξαφάνιση» του Άργους από 

τα σύγχρονα μέσα επικοινωνίας. 

Πρώτη η Microsoft έβγαλε ή δεν 

συμπεριέλαβε ποτέ το Άργος 

στο λεξικό της, ενώ συμπεριλαμ-

βάνει και το τελευταίο «σκορπο-

χώρι» της Ελληνικής υπαίθρου. 

Ακολουθεί το Facebook, όπου 

παρά τις διαμαρτυρίες χιλιάδων 

πολιτών, συνεχίζει να μην περι-

λαμβάνει το Άργος, ενώ περι-

λαμβάνει διάφορες πόλεις με 

το όνομα Άργος που ιδρύθηκαν 

στην Ασία και την Ευρώπη από 

το Άργος της Αργολίδας, χωρίς 

να περιλαμβάνει το Μητρικό Άρ-

γος. Παρά τις διαμαρτυρίες δύο 

τουλάχιστον ετών και τις συλλο-

γές υπογραφών, την δημιουργία 

Blogs διαμαρτυρίας κλπ, το FB 

συνεχίζει, όπως και η Microsoft 

να αγνοούν επιδεικτικά το Άρ-

γος.

Θα μπορούσε βέβαια να τα ανα-

γάγει όλα αυτά σε λάθος παρά 

σε σκόπιμη ενέργεια, όμως 

φτάνει να κοιτάξει κανείς στους 

δρόμους, όπως στον κατ` όνο-

μα μόνο «αρχαιολογικό δρόμο» 

που οι εμπνευστές του προτίμη-

σαν να τον χαράξουν αρκετά χι-

λιόμετρα μακριά από το Άργος, 

-εκεί που κάποιοι στο παρελθόν 

ζητούσαν να περάσει η σιδηρο-

δρομική γραμμή επί Τρικούπη 

για να μην διέρχεται από το Άρ-

γος- και φυσικά καμία νομαρχι-

ακή αυτοδιοίκηση δεν φρόντι-

σε να τοποθετηθεί πινακίδα 

που να γράφει «προς Άργος», 

όπως «φυσικά» δεν υπάρχει 

και στο Ναύπλιο πινακίδα που 

να γράφει προς Άργος. Το ίδιο 

και στον αυτοκινητόδρομο, 

όπου η πινακίδα προς Άργος 

σβήστηκε για να γραφεί «προς 

Μυκήνες», λες και δεν υπήρχε 

χώρος και για τα δύο. 

Η χαριστική βολή δόθηκε βέ-

βαια επί ΠΑΣΟΚ και με την 

σύμφωνη γνώμη του Δημο-

τικού Συμβουλίου Άργους. 

Μετά από πρόταση του Θοδω-

ρή Δεληγιάννη, το Άργος για 

πρώτη φορά στην ιστορία του 

να πάψει να είναι δήμος Άρ-

γους και μετονομάστηκε ελέω 

Καλλικράτη σε Δήμο Άργους-

Μυκηνών! Το Άργος παύει να 

υπάρχει αυτόνομο πλέον και 

τα 5000 και πλέον χρόνια ιστο-

ρίας θα αφορούν πια τους ιστο-

ρικούς χωρίς εμφανή αναφορά 

στην ίδια την πόλη, αφού γίνεται 

προσπάθεια να αφανιστεί από 

τον χάρτη. 

Η δικαιολογία περί ιστορικότη-

τας των Μυκηνών περισσότερο 

αστεία είναι, αφού Μυκηναϊκό 

κράτος δεν υπήρξε ποτέ, ενώ οι 

Έλληνες αποδέχονται να αποκα-

λούνται κάποτε «Αργείοι». Ακό-

μα και η γυναίκα του Εκτώρα, 

η Ανδρομάχη κατά τον Όμηρο, 

φοβάται πως θα γίνει σκλάβα 

στην αγορά του Άργους και όχι 

των Μυκηνών, όπως θα έπρεπε 

αν οι Μυκήνες έπαιζαν πραγμα-

τικά δεσπόζοντα ρόλο ακόμα 

και στα χρόνια της ακμής των.

Φυσικά, μαζί με το Καλλικράτη, 

ακολουθεί, η ΔΕΗ, η Εφορεία, 

τα γραφεία της πρωτοβάθμιας 

εκπαίδευσης, ο 

ΟΤΕ,  μια σειρά 

δηλαδή δημο-

σίων υπηρε-

σιών, που με-

ταφέρονται ή 

σχεδιάζεται να 

μεταφερθούν 

στο Ναύπλιο, 

απογυμνώνο-

ντας ακόμα πε-

ρισσότερο το 

Άργος. Αναμ-

φισβήτητα η 

πόλη βρίσκεται 

σε παρακμή, 

αλλά αυτό δεν 

σημαίνει πως 

θα πρέπει να 

την σπρώξουν 

να πάει πιο 

κάτω, να χαθεί. 

Πρόκειται για 

τυχαία γεγο-

νότα που προ-

έρχονται από 

την ίδια την 

απαξίωση που 

π ρ ό σ φ ε ρ α ν 

απλόχερα οι 

ίδιοι οι κάτοικοί 

της στην πόλη 

τους, παρά από 

κάποια παγκό-

σμια συνομω-

σία. Η πόλη, 

που κατά τον 

γνωστό τρα-

γ ο υ δ ο π ο ι ό , 

τραγουδιστή, 

συγγραφέα και 

δημοσ ιογρά -

φο,  Μανώλη 

Ρασούλη, αποτελεί ίσως τον 

ομφαλό της γης, η πόλη που οι 

κάτοικοί της «είναι παιδιά του 

Φορωνέα» και όχι του «Δευκα-

λίωνα και της Πύρας» κινδυνεύει 

να σβήσει.  

3

Π
Ε

Μ
Π

Τ
Η

 2
0

.0
1

.1
1Εξαφανίζεται από χάρτες, ταμπέλες της τροχαίας και στο Ιντερνέτ η αρχαιότερη πόλη της Ευρώπης

Σβήνουν το Άργος;
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«Ή εγώ θα φύγω ή αυτοί»
 

Μπορεί σε άλλα ζητήματα να 

πελαγοδρομεί ακόμα ο δήμος 

μέχρι να ολοκληρωθούν οι προ-

βλεπόμενες από τον Καλλικράτη 

διαδικασίες, όμως η ασφάλεια 

των πολιτών και ειδικά με την κα-

τάργηση αστυνομικών σταθμών 

λόγω Καλλικράτη, δεν μπορεί να 

περιμένει.

«Κανένας δεν είναι ασύδοτος σε 

αυτή τη πόλη. Ή εγώ θα φύγω 

ή αυτοί», είπε χαρακτηριστικά 

o Δήμαρχος Άργους Μυκηνών 

Δημήτρης Καμπόσος αναφερό-

μενος στις καταγγελίες που γίνο-

νται  το τελευταίο καιρό, οι οποί-

ες ισχυρίζονται ότι δρα κύκλωμα 

«προστατών» στην λαϊκή αγορά 

Άργους.

Με πρωτοβουλία του Δημάρ-

χου Άργους Μυκηνών Δημήτρη 

Καμπόσου, πραγματοποιήθη-

κε την Τρίτη στις 9.30 το πρωί 

στο Δημοτικό Κατάστημα Άρ-

γους συνάντηση μεταξύ του 

Δημάρχου Άργους Μυκηνών 

και του Αστυνομικού Διευθυ-

ντή Αργολίδας   Χρήστου Γούλα 

καθώς και των διευθυντών των 

Τμημάτων Ασφαλείας. Η συνά-

ντηση είχε ως θέμα την διευ-

θέτηση της συνεργασίας των 

δύο πλευρών με κοινό στόχο 

την αντιμετώπιση φαινομένων 

μικροεγκληματικότητας και 

παραβατικών συμπεριφορών. 

Όπως ήταν αναμενόμενο, από 

τις προεκλογικές δεσμεύσεις του 

συνδυασμού του κ. Καμπόσου, 

μεγάλο μέρος της συζήτησης 

επικεντρώθηκε στα προβλήμα-

τα που προκαλεί η παρουσία 

ορισμένων αλλοδαπών ή άλλων 

κοινωνικών ομάδων και επιση-

μάνθηκε η ανάγκη καταστολής 

της μικροεγκληματικότητας. 

Στο πλαίσιο αυτό, οι δύο πλευ-

ρές εξέφρασαν τη πρόθεσή τους 

να συνεργαστούν αρμονικά και 

οργανωμένα προκειμένου να 

επιτύχουν τη δημιουργία αισθή-

ματος ασφάλειας στους κατοί-

κους του καλλικράτειου δήμου. 

Μετά το τέλος της συνάντησης 

αναφερόμενος στην συνεργασία 

αυτή, ο κ. Γούλας υποστήριξε ότι, 

«επιβεβαιώθηκε η αγαστή συνερ-

γασία μας και η θέλησή μας να εί-

μαστε άμεσοι στα αιτήματα των 

πολιτών για να μπορεί να υπάρχει 

η κάλυψη του αισθήματος ασφά-

λειας». Αργολίδας μετά το πέρας. 

Από τη πλευρά του ο Δήμαρχος 

Καμπόσος δήλωσε αποφασισμέ-

νος να μην επιτρέψει την ύπαρξη 

παραβατικών και μικροεγκλημα-

τικών συμπεριφορών στον Δήμο 

και διαβεβαίωσε ότι οι πολίτες 

μπορούν να αισθάνονται ασφα-

λείς.

Ο κ. Καμπόσος αναφέρθηκε 

και στην παραβατικότητα των 

τελευταίων ετών τη Ν. Κίο υπο-

γραμμίζοντας ότι: «Η Νέα Κίος 

να είναι ήσυχη γιατί τα μάτια μας 

και τα αυτιά μας είναι προσηλω-

μένα σε αυτή τη περιοχή. Να μην 

διστάζουν να καταγγέλλουν ότι 

συμβαίνει» και συνέχισε τονίζο-

ντας με έμφαση: «Όσοι νομίζουν 

πως μπορούν να παίζουν με το 

συναίσθημα των πολιτών, θα 

με βρουν απέναντί τους μέσα 

από τον θεσμικό μου ρόλο». Ο 

Δήμαρχος Άργους –Μυκηνών 

ζήτησε περισσότερη αστυνό-

μευση από τα αστυνομικά όρ-

γανα και παρά τις ελλείψεις σε 

προσωπικό που έχουν, για να 

αισθάνεται ασφαλής ο πολίτης. 
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Παρά την κρίση υπάρχει επενδυτικό ενδιαφέρον για τουριστικές επενδύσεις

Το Ντουμπάι θέλει την μαρίνα 

Η μακέτα της Μαρίνας

Μία εταιρία από το Ντουμπάι, 

μία εταιρία από την Κύπρο και 

έξι Ελληνικές εταιρίες, έχουν εκ-

δηλώσει το ενδιαφέρον τους για 

την κατασκευή και εκμετάλλευ-

ση της μαρίνας στο Ναύπλιο.

Στις 28 Ιανουαρίου, το Λιμενικό 

Ταμείο Ναυπλίου, έχει καλέσει 

τους ενδιαφερόμενους επενδυ-

τές προκειμένου να τους ενημε-

ρώσει σχετικά με την επένδυση. 

Εφόσον βρεθεί ο ιδιώτης από 

τον Διεθνή Διαγωνισμό που θα 

προκηρυχτεί, το έργο, μπορεί να 

ξεκινήσει.

Στόχος είναι να δημιουργηθεί 

μια σύγχρονη Μαρίνα καθώς 

και σημαντικός χώρος χερσαίας 

απόθεσης για συντήρηση / επι-

σκευή και διαχείμαση σκαφών. 

Επίσης η μονάδα θα διαθέτει 

όλες τις απαραίτητες εγκατα-

στάσεις στο χερσαίο χώρο για 

την εξυπηρέτηση των ελλιμένιζα 

μένων σκαφών και των επιβαι-

νόντων σε αυτά, καθώς και των 

επισκεπτών του λιμένα.

Για την υλοποίηση του έργου 

θα κατασκευασθούν κρηπιδώ-

ματα συνολικού μήκους 670μ 

περίπου, ένας πλωτός κυμα-

τοθραύστης (προσήνεμος μό-

λος) συνολικού μήκους 340μ, ο 

υπήνεμος μόλος μήκους 144μ 

και τέλος, πλωτοί προβλήτες 

συνολικού μήκους 324μ για την 

πρόσδεση σκαφών. Πίσω από 

τα κρηπιδώματα θα διαμορφω-

θεί η χερσαία ζώνη της μαρίνας 

(συνολικής επιφάνειας 59 στρεμ-

μάτων περίπου) στην οποία θα 

κατασκευασθούν οι κτιριακές 

εγκαταστάσεις, οι χώροι χερσαί-

ας απόθεσης και συντήρησης 

/ επισκευής σκαφών, οι χώροι 

στάθμευσης αυτοκινήτων και 

τρέιλερ κλπ. Η Μαρίνα θα διαθέ-

τει σταθμό ανεφοδιασμού των 

σκαφών με καύσιμα και εγκατα-

στάσεις παραλαβής λυμάτων και 

ελαιωδών καταλοίπων, νηοδόχο 

για την ανέλκυση και καθέλκυση 

των σκαφών με τη βοήθεια μη-

χανήματος τύπου travelift, κα-

θώς και ράμπα για την ανέλκυση 

/ καθέλκυση με τρέιλερ.

Το έργο αναμένεται να στοιχίσει 

24.000.000,00 ευρώ (πλέον ΦΠΑ) 

και θα υπάρχει η δυνατότητα ελ-

λιμενισμού 210 σκαφών αναψυ-

χής διαφόρων μεγεθών, καθώς 

και χερσαίας απόθεσης σκαφών 

για συντήρηση / επισκευή και 

διαχείριση.

Σενάρια

Τρία σενάρια προτείνει στους 

ιδιώτες επενδυτές το λιμενικό 

ταμείο (όπως προκύπτει από την 

μελέτη που παρέλαβε από την 

εταιρία «ΘΗΤΑ EUROAXION» που 

είχε αναθέσει):

ΣΕΝΑΡΙΟ 1-25ετής παραχώρηση 

σε Ιδιώτη.

Στους αναφερόμενους υπολογι-

σμούς, η αποπληρωμή της δα-

πάνης του έργου, έχει υπολογι-

σθεί σε 25ετές χρονικό ορίζοντα.

Η προσέγγιση για την αποπλη-

ρωμή σε 25 χρόνια, δίνει ετήσια 

απόσβεση 960.000 ευρώ. Σε 

αυτό, μπορεί να υπολογισθεί το 

ποσό των καθαρών κερδών και 

το οποίο θα είναι το συνολικό 

τίμημα, το οποίο θα εισπράξει 

ο ανάδοχος του έργου και που 

εκτιμάται σε ποσοστό 52,6% επί 

του συνολικού κύκλου εργασι-

ών.

ΣΕΝΑΡΙΟ 2 - 30ετής παραχώρη-

ση σε Ιδιώτη.

Σε αυτήν την περίπτωση ανα-

λύονται τα οικονομικά αποτε-

λέσματα για μια περίοδο εκμε-

ταλλεύσεως που θα είναι τα 30 

χρόνια. Εδώ, ο ιδιώτης έχει την 

ευκαιρία, μιας καλύτερης εκμε-

τάλλευσης του έργου, τόσο για 

το ίδιο όσο και για τον φορέα 

του έργου (Λιμενικό Ταμείο), 

ελαχιστοποιώντας του επιχειρη-

ματικούς κινδύνους για αμφότε-

ρες τις πλευρές.

Οι αποσβέσεις στο αναφερόμε-

νο σενάριο ανέρχονται στο ποσό 

των 800.000 ευρώ ετησίως, ενώ 

με τα καθαρά κέρδη το συνολι-

κό τίμημα που θα εισπράξει ο 

ανάδοχος του έργου εκτιμάται 

σε ποσοστό 51,1% επί του συνο-

λικού ετήσιου κύκλου εργασιών.

ΣΕΝΑΡΙΟ 3 - 30ετής παραχώ-

ρηση σε Ιδιώτη με υπενοικίαση 

όλων των δραστηριοτήτων

Το Σενάριο αυτό έρχεται να 

ολοκληρώσει τις ρεαλιστικές 

επιλογές που θα μπορούσαν 

να εκφραστούν στην εκμετάλ-

λευση της μαρίνας του Ναυπλί-

ου. Σε αυτήν την περίπτωση, 

ο Ανάδοχος του έργου, αφού 

κατασκευάσει όλα τα απαραί-

τητα έργα, παραχωρεί σε τρί-

τους την εκμετάλλευση όλων 

των δραστηριοτήτων (Μαρίνα, 

Συνεδριακό Κέντρο, Εμπορικές 

εκμεταλλεύσεις). Έτσι μειώνει 

τον επιχειρηματικό του κίνδυνο, 

τα έξοδα που αφορούν την δια-

χείριση και το προσωπικό, αφού 

καρπώνεται ποσοστά από την 

ετήσια χρήση των εγκαταστά-

σεων του. Από την Μαρίνα ένα 

30% των καθαρών εσόδων που 

αυτή επιφέρει, από το Συνεδρι-

ακό κέντρο το 30% των εσόδων, 

ενώ από τις εμπορικές εκμεταλ-

λεύσεις εισπράττει τα ποσά που 

έχουν καταγραφεί και στα προη-

γούμενα σενάρια (ενοίκιο + πο-

σοστό επί των εισπράξεων).

Στην προκειμένη περίπτωση τα 

καθαρά κέρδη αναγόμενα ετησί-

ως στον κύκλο εργασιών δίνουν 

συντελεστή καθαρού κέρδους 

που εκτιμάται σε ποσοστό 13,9% 

περίπου.

Οικονομικά Αποτελέσματα

Οι κύριοι πυλώνες του έργου 

αναφέρονται:

1.στην Μαρίνα του Ναυπλίου

2.στους χώρους και το είδος των 

εκμεταλλεύσεων του ανοιχτού 

χώρου ψυχαγωγίας και του ανοι-

χτού Θεάτρου

3.στις λοιπές δραστηριότητες 

(Σούπερ Μάρκετ, κατάστημα 

ναυτιλιακών ειδών, σταθμός 

ανεφοδιασμού καυσίμων, εστι-

ατόρια, αναψυκτήρια, Πάρκινγκ, 

Σχολή Ναυταθλητισμού).

Ειδικότερα για την Μαρίνα, 

λαμβάνονται υπόψη οι ζώνες 

εκμετάλλευσης (Α, Β, Γ), οι οποί-

ες προσδιορίζονται αναλόγως 

το μήκος των φιλοξενούμενων 

σκαφών, οι μήνες που τα σκάφη 

θα παραμείνουν στην Μαρίνα, 

και η πληρότητα της. Προσδι-

ορίζονται επίσης οι θέσεις της 

Μαρίνας και η περίοδος εκμε-

τάλλευσης της έκαστης θέσης, 

καθώς και η τιμολόγηση κάθε 

θέσης. Επί τη βάσει της ως άνω 

προσέγγισης, προσδιορίζονται 

τα προσδοκώμενα έσοδα για τον 

πρώτο χρόνο λειτουργίας της.

Ο Δεύτερος Πυλώνας λειτουρ-

γίας, αναφέρεται στους χώρους 

του Θεάτρου και των ανοιχτών 

χώρων ψυχαγωγίας.

Για τον υπολογισμό των εσόδων, 

λαμβάνονται υπόψη ο τύπος των 

συνεδρίων, η τιμή παραχώρησης 

του Θεάτρου ανά ημέρα, ο αριθ-

μός των εκδηλώσεων, η διάρκεια 

τους, ο αριθμός των συμμετεχό-

ντων.

Ο Τρίτος Πυλώνας εκμετάλ-

λευσης αναφέρεται στις λοιπές 

δραστηριότητες που αφορούν 

τα καταστήματα (Σούπερ Μάρ-

κετ, ναυτιλιακά είδη, εστιατό-

ρια, αναψυκτήρια), η Σχολή 

Ναυταθλητισμού, ο σταθμός 

Ανεφοδιασμού Καυσίμων και το 

Παρκινγκ.

Τα επί μέρους έσοδα κάθε δρα-

στηριότητας έχουν υπολογισθεί 

με βάση τα τοπικά δεδομένα, 

τον αριθμό των επισκεπτών - 

εσωτερικού και εξωτερικού - τις 

επιθυμίες του κοινού, την αγο-

ραστική δύναμη, που υπολογί-

ζεται ότι διαθέτουν οι κάτοικοι 

και οι τουρίστες που επισκέπτο-

νται την περιοχή. Επί τη βάσει 

των προαναφερομένων Πυλώ-

νων προκύπτουν έσοδα που 

καλύπτουν σε μεγάλο βαθμό το 

προβλεπόμενο ετήσιο κόστος 

των υπηρεσιών που θα παρα-

χθούν.

Εδώ σχεδιάζεται να κατασκευαστεί το έργο
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Θα δώσει ανάσα 

η Μαρίνα, αλλά 

να προσέξουμε 

τους όρους

ΑΝΑΣΑ ΣΤΗΝ τουριστική κίνηση του 

Ναυπλίου, θα δώσει το μεγαλεπήβο-

λο έργο της Μαρίνας, που βέβαια θα 

έπρεπε να έχει κατασκευαστεί εδώ και 

δεκαετίες. Μπορεί να βρισκόμαστε στο 

μέσον της οικονομικής κρίσης και να 

φαντάζει άπιαστο όνειρο μια τέτοια 

επένδυση στο Ναύπλιο, όμως αν οι 

κινήσεις που θα ακολου-

θήσουν είναι προσεκτικές 

και ο ιδιώτης επενδυτής 

μπορεί να βρεθεί και το 

έργο αυτό δεν θα είναι 

επιζήμιο σε κανέναν 

τομέα του για το δημόσιο 

συμφέρον.

Η ΜΑΡΙΝΑ ΝΑΥΠΛΙΟΥ, αν τελικά βρεθεί 

ο ιδιώτης επενδυτής, θα ολοκληρωθεί 

όταν η χώρα θα έχει ήδη βγει από την 

κρίση. Άρα, στόχος πρέπει να είναι το 

συμφέρον της τοπικής κοινωνίας, ώστε 

όπως αναφέρει και η μελέτη να υπάρ-

χουν πραγματικά πολλαπλασιαστικά 

οφέλη για την τοπική οικονομία του 

Ναυπλίου. Και όχι πλασματικά. 

ΑΝ ΕΞΑΣΦΑΛΙΣΤΟΥΝ τα παραπάνω, 

τότε το έργο της Μαρίνας δεν θα ικα-

νοποιήσει μόνο τον ιδιώτη επενδυτή 

και τους τουρίστες που θα μπορούν 

να ελλιμενίζουν τα 210 σκάφη τους, 

αλλά και τους επαγγελματίες της πόλης. 

Με την Μαρίνα μπορεί να αλλάξει η 

τουριστική φυσιογνωμία του Ναυπλίου, 

να βρεθούν νέες θέσεις εργασίας, να 

ανοίξουν επαγγέλματα που είναι καθη-

λωμένα στα έσοδα από τους τουρίστες 

του Σαββατοκύριακου. Ανάλογα οφέλη 

μπορούν φυσικά να έχουν και οι γύρω 

περιοχές.

ΕΠΟΜΕΝΩΣ αν η σύμπραξη της Τοπι-

κής Αυτοδιοίκησης (και στην προκειμέ-

νη περίπτωση του Λιμενικού Ταμείου) 

με τον ιδιωτικό τομέα είναι διάφανη και 

αν εξασφαλιστούν οι όροι που έχουν 

σχέση με το συμφέρον της πόλης και 

των κατοίκων της, τότε η επένδυση 

πρέπει να προχωρήσει τάχιστα. Άλλω-

στε άλλη χρηματοδότηση για ένα τόσο 

μεγάλο έργο δεν πρόκειται να βρεθεί.

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΝΕΟΔΜΗΤΟ ΙΣΟΓΕΙΟ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑ 

38 τ.μ. ΝΑΥΠΛΙΟ (οδός Αργοναυτών 11 - Ν. Βυ-

ζάντιο). 

ΝΕΑ ΠΟΛΥΚΑΤΟΙΚΙΑ ΝΑΥΠΛΙΟ 

(οδός Χαρμαντά 11 - Ν. Βυζάντιο)

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ:

1/Διαμέρισμα 88 τμ Τριάρι (2 υ/δ)

2/Διαμέρισμα 53 τμ Δυάρι (1 υ/δ)

3/Διαμερισμα 55 τμ Δυάρι (1 υ/δ)

4/Διαμέρισμα 57 τμ Δυάρι (1 υ/δ)

Όλα με θέση στάθμευσης στην πυλωτή.

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ: τηλ. (27520)29396 - κινητό 6944842844 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΠΡΟΦ. ΗΛΙΑ 13 - ΝΑΥΠΛΙΟ

Παντομίμα

Από τις πλέον όμορφες 

εικόνες του Ναυπλί-

ου. Σάββατο. Μεγάλος 

Δρόμος. Η πόλη σφύζει 

από ζωή, καθόλου μονό-

τονη η εικόνα. Παιδικές 

φωνές, χαρούμενη …

φασαρία.

Ανάμεσα σε όλους: 

Παντομίμα. Η τέχνη της 

σιωπής, που σπάει την 

συνηθισμένη Σαββατιά-

τικη εικόνα.

Λίγα χρήματα στο καλά-

θι, για την ακινησία και 

την υπομονή του, αξίζει 

να κουδουνίσουν. 

Ποιος ξέρει τι κρύβει, 

το πικρό χαμόγελο της 

λευκής φιγούρας.                                                            

Α.Γ. 



Ξεχασιάρης 
Ξέχασε να διαφημίσει το Κοινω-

νικό Οικιακό τιμολόγιο της ΔΕΗ 

στον τοπικό τύπο ο  υφυπουρ-

γός Περιβάλλοντος Ενέργειας 

και Κλιματικής Αλλαγής Γιάννης 

Μανιάτης, ή θεωρεί ότι μόνο 

από τα Αθηναοκεντρικά Μέσα 

Ενημέρωσης ενημερώνονται 

οι πληθυσμιακές ομάδες που 

δικαιούνται φθηνότερο τιμο-

λόγιο;

 Πάντως, δεν θα μπορούσα να 

φανταστώ ότι ο βουλευτής Αρ-

γολίδας έπεσε θύμα πιέσεων, 

ούτε ότι θεωρεί αδύναμο τον 

τοπικό τύπο, μιας και περισσό-

τερα είναι τα φύλλα που πω-

λούν στην Αργολίδα οι τοπικές 

εφημερίδες από τις Αθηναϊκές. 

Κάτι το οποίο γνωρίζει πολύ 

καλά ο υφυπουργός. Γι΄ αυτό 

άλλωστε βομβαρδίζει καθημε-

ρινά τα γραφεία των τοπικών 

εφημερίδων με δελτία τύπου 

για τις δραστηριότητές του.

Καλοπροαίτερα, επομένως, θα 

ήθελα να πιστέψω ότι απλά δεν 

ασχολήθηκε με το θέμα ο υφυ-

πουργός. Εκτός κι αν θεώρησε 

ότι αρκεί η δημοσίευση του 

ΑΝΑΓΝΩΣΤΗΣ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ

Εβδομαδιαία Εφημερίδα

Αρ. Σήματος: 159481

Δικαιούχος Σήματος: 

Α. Γκάτζιος, Μ. Κ. Ντάνος,

Μ. Πετρόπουλος Ο.Ε.

Μέλος Ε.Ι.Ε.Τ. 

Κωδ. Εντύπου: 4126

Αριθμός φύλλου:653

Ημερομηνία: ΠΕΜΠΤΗ 20.01.2011

Ιδιοκτησία: ΕΝΘΕSIS  Α. Γκάτζιος – 

Μ. Κ. Ντάνος – Μ. Πετρόπουλος Ο.Ε.

Εκδότης – Δ/ντής: 

Άκης Γκάτζιος 

Αρχισυντάκτης: 

Άκης Ντάνος

Συντάκτες: 

Άκης Γκάτζιος, Άκης Ντάνος,

Ευτυχία Θεμελή

Σχεδιασμός: 

ΕΝΘΕSIS,  enthe1@otenet.gr 

Εκτύπωση: 

“ΙΚΟΝΑ” Ν.Γ. ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ

Διανομή:  ΕΛΤΑ, Πρακτορείο ΑΡΓΟΣ

ΕΔΡΑ: ΝAYΠΛΙΟ,  Βελλίνη 5 

Τηλ. 2752 0 22257 Fax. 2752 0 21752

κιν. 697 6511108, 693 7577471

anagnostispe@hotmail.com 

www.anagnostispe.blogspot.com

Τιμή: 0,70 ευρώ

Συνδρομές (με ΦΠΑ): Ετήσια ιδιωτών 

35,00 ευρώ Ετήσια Οργανισμών,  ΟΤΑ, 

ΝΠΙΔ, ΝΠΔΔ 300,00 ευρώ.

Ετήσια Τραπεζών, φορέων επιχειρήσε-

ων: 150,00 ευρώ

Τα ενυπόγραφα άρθρα που δημοσιεύ-

ονται στον «Αναγνώστη Πελοποννή-

σου» δεν εκφράζουν υποχρεωτικά τις 

απόψεις της εφημερίδας. Απαγορεύε-

ται η αναδημοσίευση, η αναπαραγωγή 

κειμένων και φωτογραφιών, ολική ή 

μερική ή περιληπτική, χωρίς την γρα-

πτή άδεια του εκδότη (Ν.2121/1993).

Tαυτότητα

δελτίου τύπου για την παρέμ-

βασή του στην εφαρμογή του  

Κοινωνικού Οικιακού τιμολογί-

ου. Ένα δελτίο τύπου το οποίο 

δημοσιεύτηκε στις τοπικές εφη-

μερίδες, μόνο και μόνο επειδή 

ο κος Μανιάτης εκλέγεται στην 

Αργολίδα. 

«α» 

Τσακωμός 

για την λαϊκή

Κενές 4-5 θέσεις πολιτών εν-

δυμάτων παρατηρούσαν οι 

πολίτες κατά την διάρκεια του 

παζαριού στο Άργος. Αρχικά πί-

στεψαν πως κάποιος απλά έλει-

πε, αλλά στην συνέχεια έμαθα 

πως κάποιο τσιγγάνοι «έφυγαν» 

από την λαϊκή και από το Άργος 

και επέστρεψαν στην Αμαλιά-

δα. Αντιρρήσεις όμως μάθαμε 

πως είχε ο αντιδήμαρχος Άρ-

γους, Αντρέας Θωμόπουλος 

για την αποπομπή, ορισμένων 

τσιγγάνων από τους πάγκους 

της λαϊκής Αγοράς, που δεν είχε 

βέβαια να κάνει με ρατσιστική 

συμπεριφορά. Αν αυτό αληθεύ-

ει, καλό θα ήταν ο αντιδήμαρχος 

να εξηγήσει τους λόγους που 

εξέφρασε την αντίθεσή του, για 

να είμαστε βέβαιοι πως όλα έγι-

ναν με βάσει την ισονομία και 

την ισοπολιτεία.

ΟΦ.

5 μέρες άδεια
Πέντε, ναι 5 ολόκληρες μέρες 

άδει πήρε ο τυχερός, ή τυχερή 

που στην περιφερειακή διοίκη-

ση Αργολίδας βρήκε το φλουρί 

της βασιλόπιτας που έκοψε ο 

αντιπεριφερειάρχης Τα, Χειβιδό-

πουλος. Μάλιστα μετά το «χλα-

πάκωμα» της βασιλόπιτας δό-

θηκε εντολή στους υπαλλήλους 

να φύγουν νωρίτερα και να πάνε 

στα σπίτια τους. Ωραίος ο Τάσος 

τους κέρδισε από την πρώτη 

στιγμή, να δούμε τώρα αν θα 

καταφέρει να τους βάλει να απο-

δώσουν και τα δέοντα μετά από 

την έξτρα ξεκούραση.

ΟΝ.

Μικρή λόγω κρίσης
Μικρή σε μέγεθος, η φετινή βασιλόπιτα 

που έκοψε η Περιφερειακή Ενότητα Αρ-

γολίδας, προφανώς λόγω οικονομικής 

κρίσης.

Ο Χειβιδόπουλος κόβει τα περιττά έξο-

δα και η τελετή ήταν λιτή. Και φυσικά το 

δώρο για το φλουρί στον υπάλληλο που 

το βρήκε και αυτό χωρίς ιδιαίτερο κό-

στος: Άδεια πέντε ημερών.

Η πίτα κόπηκε στην αίθουσα του πρώ-

ην νομαρχιακού συμβουλίου παρόντος 

των περιφερειακών συμβούλων και των 

υπάλληλων της περιφερειακής ενότητας. 

Πάντως, η παρέμβαση Χειβιδόπουλου να 

ονομαστεί η πίτα ως «Πρωτοχρονιάτικη 

Πίτα» και όχι «Βασιλόπιτα», λόγω ιδεολο-

γικής συνέπειας, ελέγχεται ως ανακριβής.

Υ.Ζ.

Ακρότητες 
Μπορεί η αφαλάτωση να κρατά τις ρίζες της από την αρχαία Ελλάδα 

αλλά απ την αρχαία Ελλάδα προέρχεται και το Μέτρο. Ιστορικά η 

ιδέα της αφαλάτωσης ανάγεται στους αρχαίους Έλληνες ναυτικούς 

που την εφάρμοζαν κατά τον 4ο π.Χ. αιώνα με την εξάτμιση του 

θαλασσινού νερού που την περιγράφει και ο Αριστοτέλης. Επίσης 

περιγραφή αφαλάτωσης αναφέρεται ως πραγματεία από Άραβα 

συγγραφέα του 8ου μ.Χ. αιώνα που βασίζεται στην απόσταξη του 

νερού. Από τότε μέχρι σήμερα έχουν περάσει καιροί και ζαμάνια 

και όλοι γίναμε λιγουλάκι σοφότεροι. Όχι όμως και οι αιρετοί μας. 

Αντί να αναζητήσουν πραγματικές λύσεις με μικροφράγματα, λι-

μνοδεξαμενές κλπ. Βάλθηκαν να καταπιαστούν με «μεγάλα» έργα, 

με υψηλό κατασκευαστικό αλλά και λειτουργικό κόστος κι όλα αυτά 

συμπληρωματικά στην περίπτωση που επαναληφθεί το φαινόμενο 

της λειψυδρίας του 2008. Αντί λοιπόν να φροντίσουν να μην επανα-

ληφθεί το φαινόμενο βάλθικαν να αποξηράνουν και τα πορτοφόλια 

μας με την ιδέα μόνο και μόνο κατασκευής του εργοστασίου αφα-

λάτωσης. Μπας και μας πέρασαν για πετρελαιάδες άραβες;

ΟΦ,
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στους δήμους
Η ΠΑΡΟΥΣΙΑ συμβούλων που αγνοούν τον 

θεσμικό τους ρόλο και θεωρούν πως η θέση 

τους είναι απλά και μόνο για την άσκηση εξου-

σίας απολυταρχικού τύπου, κινδυνεύουν να 

τινάξουν στον αέρα την λειτουργία των δήμων 

και δεν είναι μακριά η στιγμή που θα κλιθούν 

ίσως κάποιοι, που θα συνεχίσούν να ασκούν 

σχέσεις εξουσίας στο προσωπικό των δήμων, 

να βρεθούν κατηγορούμενοι.

ΑΣΧΕΤΟΙ και αμόρφωτοι γύρο από εξειδι-

κευμένα αντικείμενα κάποιοι, θα κληθούν να 

ασκήσουν έλεγχο σε εξειδικευμένους επιστή-

μονες. Πόσο θα μπορεί άραγε να ελέγξει ένας 

με απολυτήριο γυμνασίου ή και 

δημοτικού ακόμα έναν πολιτικό 

μηχανικό για τα στατικά στοιχεία 

μιας κατασκευής δεν το γνωρίζω, 

αλλά μπορώ να το συμπεράνω 

πως δεν θα τα καταφέρει. Αυτό 

φυσικά δεν σημαίνει πως κα-

κώς εξελέγη, αλλά θα πρέπει να 

συνειδητοποιήσει πως ο ρό-

λος του δεν είναι ρόλος προϊσταμένου προς 

εργαζόμενο, αυτό καθορίζεται απ` τις ίδιες τις 

υπηρεσίες, αλλά πολιτικού που θα εκφράζει 

πολιτική βούληση  για το είδος και το κόστος 

ενός έργου ή για τις «κοινωνικοπολιτικοπεραλ-

λοντικές» επιπτώσεις του.

ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ επιφοίτηση του Αγ. Πνεύματος, 

σε όσους εκλέγονται ώστε από την πρώτη 

κι` όλας ώρα να γίνονται ειδικοί επί παντός 

επιστητού, μόνο και μόνο με την εκλογή τους. 

Ειδικά οι πεινασμένοι σε άσκηση εξουσίας θα 

πρέπει να προσέξουν την συμπεριφορά τους 

προς το προσωπικό των δήμων, γνωρίζοντας 

πως μετά το τέλος της τετραετίας οι υπάλληλοι 

θα συνεχίσουν να δουλεύουν στους δήμους 

σε αντίθεση με τους αιρετούς που πιθανόν θα 

επιστρέψουν στην καθημερινή ρουτίνα της μη 

αναγνωρισιμότητας.

Ο ΑΙΡΕΤΟΣ, θα πρέπει να ξεχάσει τις φράσεις, 

«να σου δείξω εγώ» και να αφοσιωθεί στην 

πολιτική παρακολούθηση, στον έλεγχο των 

υπηρεσιών αν προωθείται η πολιτική που θέ-

λουν να επιβάλουν στον δήμο. Εδώ θα πρέπει 

να διευκρινιστεί πως υπό τον όρο πολιτική δεν 

εννοείται η κομματική επιλογή της δημοτικής 

αρχής, αλλά το σύνολο των επιλογών και δρά-

σεων που θα οδηγήσουν στην ανάπτυξη του 

δήμου και στην βελτίωση των συνθηκών ζωής 

των δημοτών.

ΟΣΟ πιο προσγειωμένοι είναι οι αιρετοί, τόσο 

ευκολότερα θα κατανοήσουν τα προβλήματα 

της δημόσιας διοίκησης, αλλά και το πόσο 

διαφορετικά λειτουργεί ένας δήμος από ένα 

εργοστάσιο. 

Συνέντευξη με τον πρόεδρο της Ομάδας Παραγωγών ΕΑΣ

Όχι στην απαξίωσ

Η συνέντευξη 

ΕΡ. Ποια είναι σήμερα η κατάσταση με το 

πορτοκάλι στην Αργολίδα;

ΑΠ. Οι εξαγωγές κυμαίνονται σε λίγο υψηλότε-

ρο επίπεδο από πέρυσι, αλλά λείπουν από την 

Η στρέβλωση των όρων της 

αγοράς και ο αθέμιτος αντα-

γωνισμός με εξαγωγές χωρίς 

συσκευασία και ποιοτικό έλεγ-

χο, με την παράλληλη ανεξέ-

λεγκτη από τους αρμόδιους 

κρατικούς φορείς, λειτουργία 

επιχειρήσεων, σε συνδυασμό 

με την  μεγάλη προσφορά του 

προϊόντος που ξεπερνά την 

ζήτηση και την οικονομική 

κρίση είναι οι βασικές αιτίες 

της χαμηλής τιμής του πορτο-

καλιού.

Τα παραπάνω υποστηρίζει σε 

συνέντευξή του στον «α» ο 

πρόεδρος της Ομάδας Παρα-

γωγών ΕΑΣΑ Σπύρος Αντωνό-

πουλος.

Ο κος Αντωνόπουλος μίλησε 

στην εφημερίδα μας λίγες 

ώρες πριν από την σημερινή 

συνάντηση με τον υφυπουργό 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τρο-

φίμων κο Κουτσούκο και ιχνη-

λατεί από την δική του σκοπιά 

τα αίτια της πρωτόγνωρης 

κρίσης του πορτοκαλιού.

Ημέρα διαμαρτυρίας ήταν η χθεσι-

νή για το πορτοκάλι, με απόφαση 

των Ομάδων Παραγωγών Αργο-

λίδας. Σήμερα εντωμεταξύ, έχει 

προγραμματιστεί συνάντηση των 

αγροτών με τον υφυπουργό Αγρο-

τικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κο 

Κουτσούκο.

Οι εσπεριδοκαλλιεργητές της Αρ-

γολίδας βρίσκονται σε απόγνωση, 

αφού το μεγαλύτερο μέρος της 

παραγωγής τους βρίσκεται αυτή 

τη στιγμή ακόμα στα δέντρα, μιας 

και δεν υπάρχει εμπορικό ενδια-

φέρον, ενώ η τιμή βρίσκεται στο 

ναδίρ, μεταξύ 6 έως 11 λεπτών το 

κιλό.  

Σε κοινή συνεδρίασή τους οι τρεις 

Ομάδες Παραγωγών (ΚΑΣΟΑ, 

ΕΑΣΑ και Κουτσοποδίου) απο-

φάσισαν να κλείσουν χθες τους 

Συνεταιρισμούς και να καλέσουν 

όλους τους παραγωγούς να μην 

πουλήσουν την συγκεκριμένη ημέ-

ρα ούτε ένα πορτοκάλι, με στόχο 

να πιεστεί η κυβέρνηση να δώσει 

κάποια λύση στο πρόβλημα που 

έχει δημιουργηθεί. Το βράδυ, είχε 

προγραμματιστεί εξάλλου συνά-

ντηση των αγροτών με τους συνδι-

ακαλιστικούς τους φορείς, ώστε να 

αποφασιστεί αν θα γίνουν δυνα-

μικές κινητοποιήσεις στο επόμενο 

διάστημα.

Εντωμεταξύ, τέσσερις βουλευτές 

του ΣΥΡΙΖΑ (Δ. Παπαδημούλης, 

Λ. Αμμανατίδου. Η. Διώτη και Μ. 

Κριτσωτάκης), με ερώτησή τους 

προς τους υπουργούς Αγροτι-

κής Ανάπτυξης και Τροφίμων και 

Περιφερειακής Ανάπτυξης και 

Ανταγωνιστικότητας, αναφέρο-

νται στην μείωση του αγροτικού 

εισοδήματος, υπογραμμίζοντας: 

«Ενώ το μέσο αγροτικό εισόδημα 

στην Ευρώπη των 27 καταγράφει, 

την τελευταία χρονιά, αύξηση της 

τάξεως του 12,3%, στην Ελλάδα ο 



αντίστοιχος δείκτης συνεχίζει, για 

μια ακόμα συνεχόμενη χρονιά, την 

πτωτική του πορεία. Σύμφωνα με 

την Eurostat, το 2010 σημειώθηκε 

μείωση 4.3% στο Ελληνικό αγροτικό 

εισόδημα, ποσοστό που αντιπροσω-

πεύει την τρίτη μεγαλύτερη μείωση 

ανάμεσα σε 27 χώρες. Παρά την 

μικρή αύξηση των εξαγωγών μας 

σε αγροτικά προϊόντα, το εμπορικό 

ισοζύγιο επιδεινώνεται συνέχεια με 

τη ραγδαία αύξηση εισαγωγών τρο-

φίμων. Την ίδια στιγμή τα κυκλώμα-

τα των μεσαζόντων εξακολουθούν 

να λυμαίνονται την διακίνηση και 

εμπορία των αγροτικών προϊόντων 

με αποτέλεσμα οι τιμές καταναλωτή 

να αυξάνονται συνεχώς και τα έσο-

δα των παραγωγών να παραμένουν 

εξαιρετικά χαμηλά οδηγώντας τον 

πρωτογενή τομέα στην καταστρο-

φή.  Επίσης, οι συνεχείς  αυξήσεις 

στον ΦΠΑ και στον ειδικό φόρο κα-

τανάλωσης για το πετρέλαιο έχουν 

εκτινάξει το κόστος παραγωγής στα 

ύψη. 

Και ρωτούν οι βουλευτές: Ποία άμε-

σα μέτρα  σκοπεύει να λάβει η κυ-

βέρνηση, προκειμένου: α) να περιο-

ρίσει την ασυδοσία των μεσαζόντων 

στην εμπορία των αγροτικών προ-

ϊόντων και β) να μειωθεί το κόστος 

παραγωγής; 

Προτίθεται να επανεξετάσει τις πρό-

σφατες αυξήσεις στον ΦΠΑ και στον 

ειδικό φόρο κατανάλωσης για το πε-

τρέλαιο καθώς ;

Ποια είναι η μέχρι σήμερα πορεία 

υλοποίησης του Προγράμματος 

Αγροτικής Ανάπτυξης «Αλέξανδρος 

Μπαλτατζής»; Ποιες είναι οι δεσμεύ-

σεις – απορρόφηση ανά άξονα και 

ειδικότερα για τα μέτρα που σχετί-

ζονται με  τον εκσυγχρονισμό των 

γεωργικών εκμεταλλεύσεων, την τυ-

ποποίηση, τη μεταποίηση, το δίκτυο 

εμπορίας και προβολή; 

Στη βουλή θα έρθει και το θέμα της 

μεγάλης καθυστέρησης στην κατα-

βολή των ευρωπαϊκών επιδοτήσεων 

για τα χυμοποιήσιμα πορτοκάλια 

των ετών 2008 και 2009, με ερώτηση 

του βουλευτή Αργολίδας Γιάννη Αν-

δριανού. Τονίζει ο βουλευτής: «Ενώ 

ο ΟΠΕΚΕΠΕ διαβεβαίωνε τους δικαι-

ούχους παραγωγούς ότι η καταβολή 

των ευρωπαϊκών επιδοτήσεων για 

τα χυμοποιήσιμα πορτοκάλια θα γι-

νόταν μέχρι 31/12/2010, αυτή δεν 

έχει πραγματοποιηθεί.

Πλέον ο ΟΠΕΚΕΠΕ, όπως καταγγέλ-

λουν οι παραγωγοί, ισχυρίζεται ότι 

χρειάζεται Υπουργική Απόφαση 

για να προχωρήσει η συγκεκριμένη 

πληρωμή που αφορά μεγάλο αριθ-

μό δικαιούχων παραγωγών του νο-

μού Αργολίδας. Επισημαίνεται πως 

αντίστοιχο πρόβλημα αντιμετωπί-

ζουν όλοι οι πορτοκαλοπαραγωγοί 

νομοί της χώρας (Λακωνία, Άρτα 

κλπ).

Δεδομένου του ότι για τους παρα-

γωγούς - οι οποίοι βρίσκονται σε 

απόγνωση καθώς μεταξύ άλλων 

έχουν να αντιμετωπίσουν τις πολύ 

χαμηλές εμπορικές τιμές που δεν 

καλύπτουν ούτε το κόστος παρα-

γωγής, τη χαμηλή απορρόφηση των 

προϊόντων, την παράνομη ελληνο-

ποίηση προϊόντων από τρίτες χώρες 

και τον αθέμιτο ανταγωνισμό, την 

αύξηση στις τιμές των καυσίμων και 

του ηλεκτρικού ρεύματος, καθώς και 

την πρόσφατη έντονη καρπόπτωση 

- τα ποσά των επιδοτήσεων στους 

δικαιούχους αποτελούν πραγματική 

ανάσα,

Και ρωτά τον υπουργό Κώστα Σκαν-

δαλίδη: Σε ποιά φάση βρίσκεται η 

σχετική διαδικασία και τι προτίθεται 

να κάνει για την άμεση καταβολή 

των ευρωπαϊκών επιδοτήσεων των 

ετών 2008 και 2009 για τα χυμοποιή-

σιμα πορτοκάλια στους δικαιούχους 

παραγωγούς».

ον γκρεμό το πορτοκάλι
Ο Ανδριανός άνοιξε τις πόρτες του Υπουργείου σελ. 20
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ραγωγών ΕΑΣΑ Σπύρο Αντωνόπουλο

παξίωση του πορτοκαλιού

διάθεση του προϊόντος τα πορτοκάλια 

που κατευθύνονταν στην χυμοποίηση. 

Πέρσι, σύμφωνα με τη διεύθυνση Γεωρ-

γίας, την αντίστοιχη περίοδο είχαν κοπεί 

περίπου 68.000 τόνοι για εξαγωγή. Πέρσι 

όμως είχαν κοπεί επιπλέον 60.000 τόνοι 

για χυμοποίηση. Αντίθετα εφέτος έχουν 

κοπεί από τα δέντρα 

75.000 τόνοι μόνο για 

εξαγωγή, τη στιγμή που 

η παραγωγή κυμαίνεται 

στα ίδια επίπεδα με την 

προηγούμενη χρονιά.

ΕΡ. Η μεγάλη καρπό-

πτωση πού οφείλεται;

ΑΠ. Οφείλεται στον πα-

γετό της 12/12/2010. 

Με παρέμβασή μας ζη-

τάμε από τον ΕΛΓΑ, να 

αποζημιωθούν οι παρα-

γωγοί.

ΕΡ. Μιλάμε για το τέ-

λος του πορτοκαλιού;

ΑΠ. Ο κίνδυνος κατάρ-

ρευσης του τομέα των 

εσπεριδοειδών είναι 

ορατός λόγω των εξαι-

ρετικά χαμηλών τιμών 

διάθεσης στην εμπορία 

του πορτοκαλιού. Οι κα-

θαρές τιμές παραγωγού 

σήμερα κυμαίνονται 

από 6 έως 10 λεπτά το 

κιλό.

ΕΡ. Οι αγρότες αναζη-

τούν ευθύνες στους 

συνεταιρισμούς που 

εφυσυχάστηκαν τόσα 

χρόνια με τις αποζη-

μιώσεις και τις επιδοτήσεις και δεν 

κράτησαν ζωντανό το ενδιαφέρον των 

διεθνών αγορών για το Ελληνικό πορ-

τοκάλι.

ΑΠ. Τα προηγούμενα χρόνια το 30% της 

παραγωγής κατευθυνόταν στην χυμο-

ποίηση. Με την αλλαγή του τρόπου κατα-

βολής των επιδοτήσεων και την ξαφνική 

εφαρμογή πριν το 2010, δημιουργήθη-

καν νέα δεδομένα. Έτσι αυτή τη στιγμή 

δεν μπορεί να απορροφηθεί όλη η πα-

ραγωγή σε άλλους τομείς εμπορίας. Απο-

τέλεσμα είναι να μεγαλώνει η προσφορά 

και να συμπιέζονται οι τιμές. Έγκαιρα οι 

Ομάδες Παραγωγών, από πέρυσι είχαμε 

ενημερώσει για τις συνέπειες αυτές.

Έτσι μπορεί να αυξήθηκαν εφέτος λίγο 

οι εξαγωγές, αλλά δεν καλύπτουν την 

προσφορά. Ίσως μάλιστα, η μικρή αυτή 

αύξηση των εξαγωγών να οφείλεται και 

στην έλλειψη πορτοκαλιών από άλλες 

περιοχές.

Να σημειώσουμε ωστόσο, ότι στην Αρ-

γολίδα υπάρχουν δύο συνεταιριστικά 

εξαγωγικά εργοστάσια, τα οποία κάθε 

χρόνο κάνουν εξαγωγή πάνω από 30.000 

τόνους πορτοκάλια, καθώς και το συνε-

ταιριστικό χυμοποιείο της Ένωσης που 

χυμοποιούσε γύρω στους 50.000 τόνους 

πορτοκάλια το χρόνο. Αυτό είναι μια ση-

μαντική συμβολή και στην διάθεση του 

προϊόντος, αλλά και στις τιμές του. 

ΕΡ. Γιατί έπεσε η τιμή;

ΑΠ. α) Η οικονομική κρίση. Οι χώρες των 

Βαλκανίων έχουν πληγεί και αυτές από 

την οικονομική κρίση.

β) Η προσφορά του προϊόντος είναι με-

γαλύτερη από την ζήτηση.

γ) η στρέβλωση των όρων της αγοράς 

και ο αθέμιτος ανταγωνισμός λόγω εξα-

γωγών χωρίς συσκευασία και ποιοτικό 

έλεγχο, όπως και η ανεξέλεγκτη από τους 

αρμόδιους κρατικούς φορείς, λειτουργία 

επιχειρήσεων.  

ΕΡ. Τι προτείνετε;

ΑΠ. οι Ομάδες Παραγωγών καλούν τους 

παραγωγούς να μην πουλήσουν πορτο-

κάλια την Τετάρτη (Σ.Σ. χθες), να συζητή-

σουμε όλοι μαζί τις περαιτέρω κινήσεις 

μας για την στήριξη του εισοδήματός 

μας. Οι χαμηλές τιμές απαξιώνουν το 

προϊόν μας και υποθηκεύουν το μέλλον 

και το δικό μας και των παιδιών μας. Ζη-

τάμε από το κράτος να πάρει όλα τα απα-

ραίτητα μέτρα, ώστε η αγορά να λειτουρ-

γεί σωστά και όχι ανεξέλεγκτα.

Ο πρόεδρος της Ομάδας Παραγωγών 

ΕΑΣΑ Σπύρος Αντωνόπουλος
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Ιστορίες με τον θείο Μίμη (2) 
Μην τάξεις σε άγιο και σε παιδί.
Οι παροιμίες κρύβουν πολύ μεγάλη σοφία , λέει μια «μην τάξεις σε άγιο και σε 

παιδί». Με τον άγιο φαντάζομαι τα πράγματα είναι πιο εύκολα αν του δώσεις λίγο 

παράταση στα τάμα σου, με τα παιδιά μικρά ή μεγάλα είναι δύσκολα τα πράγματα, 

δεν υπάρχουν χρονικά περιθώρια. Πιστοί λοιπόν στο τάξιμο των μικρών  παιδιών 

βρεθήκαμε στην Αθήνα για λίγες μέρες την πρωτοχρονιά. Την δεύτερη μέρα για 

να μπορέσει η Μαρία να πάρει το κινητό που της επιτρέπεται για λίγο σε περίοδο 

διακοπών βρήκε την πιο γλυκιά δικαιολογία.

 -Μπαμπά επιθύμησα την γιαγιάκα  μου και τον παππουλάκο μου να τους πάρω 

ένα τηλέφωνο θέλω !! 

Είχαμε δεν είχαμε ξυπνήσει ακόμα,  αλλά οι ταγμένες διακοπές των παιδιών σημαί-

νει και όλα τα χατίρια πραγματοποιούνται. 

-Μπαμπά σε θέλει ο παππούς .

-Δεν μπορώ τώρα ( ενώ προσπαθούσα να πιώ μια γουλιά  καφέ). 

-Μπαμπά σε θέλει ο πατέρας σου είναι επείγον ( η ρουφηξιά κόπηκε στην μέση και 

δεν μπορούσε να γίνει αλλιώς γιατί μου έχωσε το κινητό ανάμεσα στο φλιτζάνι και 

στο αυτί και σε ανοικτή ακρόαση.)

-Να  πάρεις τον θείο σου τον Μίμη στην Αμερική να σου πει τα κάλαντα!!!

-Καλά ούτε καλημέρα δεν είπαμε και το πρώτο πράγμα που μου λες είναι να πάρω 

το θείο Μίμη να μου πει τα κάλαντα; Πάρε την εγγονή σου να σου τα πει αυτή.

Η Μαρία για να γλιτώσει από τον σουρεαλιστικό διάλογο με τον παππού ζήτησε να 

μιλήσει με την γιαγιά της και παίρνοντας το κινητό κοντά της πρέπει να ψιθύρισα 

- --Και καλά θα τον πάρω όταν ….. 

Είπαμε μην τάξεις σε παιδί αλλά τα παιδιά του ταξίματος είναι δυο κατηγοριών 

αυτά της πρώτης ηλικίας και τα άλλα της τρίτης και της τέταρτης, ο παππούς μας 

αισίως έχει μπει στην τέταρτη «παιδική ηλικία» !!!

Στο τραπέζι της επιστροφής , μόλις κερνάει ένα ποτήρι κρασί ο παππούς το πρώτο 

πράγμα που με ρώτησε ,αφού πρόλαβα και ήπια μια γουλιά αυτή την φορά ήταν : 

-Τον πήρες τον θείο Μίμη … ( το βλέμμα μου πρέπει να είχε και απορία και θυμό) 

στην Αμερική ….για τα κάλαντα… που λέγαμε…. 

Είπαμε μην τάξεις σε παιδί οποιαδήποτε ηλικίας και ακόμα χειρότερα μην νομίσει 

ότι του έταξες. Όσο μεγαλύτερης ηλικίας είναι το «παιδί» τόσο πιο επιτακτικό είναι 

το τάξιμο, γιατί και ο χρόνος δεν δίνει πολλά περιθώρια….

-Καλά να τον πάρω τώρα…( και μένει το ποτήρι με το κρασί στην μέση και η μικρή 

Μαρία να μου ρίχνει πονηρές ματιές γιατί δεν «ξέφυγα»  τελικά από τον παππού 

της ). 

- Can Ι help you (Μπορώ να  σας εξυπηρετήσω) ακούστηκε  η χαρακτηριστική 

φωνή του θείου Μίμη. 

- Μια μερίδα κάλαντα παρακαλώ 

; (Του παραγγέλνω και αυτόματα 

αναγνωρίζει την φωνή μου). 

- Με σάλτσα ή χωρίς ; ( Πάντα ετοι-

μόλογος ο θείος).

- Χωρίς και αργά παρακαλώ για να 

σημειώνω .

- Άκου λοιπόν 

«Αρχιμηνιά φτωχή χρονιά και αρχή 

φτωχός μας χρόνος

Ο πολιτικός και ο θρόνος 

Αρχή που ήρθε ο σοφός ο Γιώργος 

και ο κάθε πολιτικός 

Την χώρα για να κυβερνήσει τον 

αφαλό για να μας λύσει

Να ζήσει ο πολιτικός και ας πεινά-

σει ο λαός 

Ο λαός πολύ φτωχός αλλά όμως θε 

να ζήσει 

Πάλι Γιώργο να ψηφίσει !!!!

Το μνημόνιο θα γίνει και αιωνία 

μας η μνήμη». 

- Δεν φαντάζομαι αυτά που σου 

λέω να τα γράψεις στην εφημερί-

δα!!!

-Καλή χρονιά  θείε ….

Τελικά αν και μετανάστης πάνω 

από την μισή του ζωή πηγή 

έμπνευσης του δεν ήταν η Αμερι-

κάνικη πραγματικότητα που βιώνει αλλά η πατρίδα έτσι όπως 

την μεταφέρουν μέσα από τις εικόνες του τα ελληνικά κανάλια 

στις Ηνωμένες Πολιτείες. Προσπαθεί να αναπνεύσει ελληνικά 

πνιγμένος μέσα στον αμερικάνικο αέρα. 

Τα γενέθλια .
Κυριακή  12 Δεκεμβρίου του Αγίου Σπυρίδωνα , μόλις η γιαγιά 

Μαρία έχει τελειώσει τα χρόνια πολλά με τον ανιψιό της κατε-

βαίνει από τον πάνω όροφο η εγγονή της η συνονόματη. 

-Γιαγιά θα φτιάξουμε ζυμωτάρια ;  ( Τα ζυμωτάρια είναι μικρά καρβελάκια ψωμί τα 

οποία φτιάχνει με καταπληκτική επιτυχία η γιαγιά και η εγγονή και πολύ μεγάλη 

ζήτηση στην «εσωτερική» οικογενειακή αγορά). 

Ενώ έχουν απλώσει όλα τα υλικά στον πάγκο, χτυπά το τηλέφωνο, η μικρή Μαρία 

έχει λάβει θέση ζυμωτή πάνω από την κόκκινη λεκάνη. Η γιαγιά Μαρία πάει να το 

σηκώσει . 

-Έλα Μιμάκο τις έγινε; 

Στο πρόσωπο της γιαγιάς ζωγραφίζεται μια χαρμολύπη, χαρά στα χείλη με το χα-

μόγελο της και θλίψη στα μάτια,  χαρά που μιλά με τον αδελφότης και λύπη γιατί 

είναι στην ξενιτιά. 

-Πήρα να μου πεις χρόνια πολλά …. 

- Μα σήμερα είναι του Αγίου Σπυρί-

δωνα … Τι είναι σήμερα ; 

- Σήμερα είναι τα γενέθλια μου …. 

Μια σκοτεινιά έγραψε το βλέμμα 

της γιαγιάς και η φωνή της εγγονής 

την έβγαλε από την δύσκολη θέση . 

-Γιαγιά έλα να μου ρίξεις λίγο νερό 

στο αλεύρι .

-Μιμάκο χρόνια πολλά ….φτιάχνω 

ζυμωτάρια με την εγγονή μου θα σε 

πάρω μετά. 

Η γιαγιά μηχανικά έφτιαχνε τα ζυ-

μωτάρια με την εγγονή της αλλά το 

μυαλό της δούλευε. Αποκλείεται να 

είχε γεννηθεί ο αδελφός της Δεκέμ-

βριο, σίγουρα ήταν Φεβρουάριος . 

Μα πως  τα μπέρδεψε αυτός λες να 

έπαθε η μνήμη του τίποτα. Η αδελ-

φή της θείας Νίτσας στα εξήντα πέ-

ντε χτυπήθηκε από άνοια και δεν 

θυμάται τίποτα ούτε την ίδια της 

την αδελφή. Λες να έχει τίποτα ο 

αδελφός μου, αναρωτήθηκε  . Βάλανε μαζί με την εγγονή τα ψωμάκια στο φούρνο 

και αμέσως τον παίρνει τηλέφωνο. 

-Έλα Μιμάκο , δεν κατάλαβα καλά πριν, χρόνια πολλά μου είπες να σου πω 

-Ναι χρόνια πολλά …

-Ρε Μιμάκο ( η ανησυχία της άρχισε να μεγαλώνει και σχεδόν μάτωσε το πάνω 

χείλι της ) είμαι λίγο μεγαλύτερη από εσένα …και μπορεί να μην θυμάμαι καλά 

αλλά μπορεί να κάνω και λάθος …αλλά στην εικόνα της Παναγίας από πίσω που 

έγραφε η μάνα γέννες και θανάτους νομίζω ότι σε έγραφε για Φεβρουάριο και 

πρέπει να ήταν στις 28 γιατί λέγαμε αν ήταν 29 θα είχες γενέθλια κάθε 4 χρόνια …

δεν το θυμάσαι;  

-Ε ναι σωστά από την κοιλιά της μάνας μου βρήκα Φεβρουάριο  αλλά για θυμήσου 

τι έγινες 12 του Δεκέμβρη 

- Ε δεν μπορώ να θυμηθώ….

-Πριν 38 χρόνια στις 12 Δεκεμβρίου έπεφτα στην αγκαλιά του μπάρμπα Λια και 

κλαίγοντας σας αποχαιρετούσα όλους, έφυγα  για την ξενιτειά. Φεβρουάριο μήνα 

βγήκα από την κοιλιά της μάνας μας Δεκέμβρη μήνα με ρούφηξε η ξενιτειά. 

Η γιαγιά βούρκωσε δεν ήξερε τι να του πει ευτυχώς η μικρή Μαρία πάλι έσωσε την 

κατάσταση με τα ζυμωτάρια. 

-Γιαγιά έλα να δεις το φούρνο πήραν χρώμα τα ψωμάκια. 

-Μίμη μου θα τα πούμε αργότερα με φωνάζει το κορίτσι …ψήνουμε . 

Τελικά ο θείος είχε απόλυτο δίκιο, ήταν από τους ανθρώπους που έκαναν δυο φο-

ρές αποκοπή από ομφάλιο λώρο και είχε δυο ζωές , δυο φορές γενέθλια  .

Την πρώτη 28 Φεβρουαρίου όταν αποκόπηκε από την κοιλιά της μάνας του και 

ήρθε με κλάματα και πανηγύρια στην ζωή. Την δεύτερη μόνο με κλάματα, 12 Δε-

κέμβρη όταν αναζητώντας ένα καλύτερο αύριο  αποκόπηκε από τον ομφάλιο 

λώρο της πατρίδας και της γλώσσα με την οποία έδινε νόημα στην ζωή του. Αυτή 

η δεύτερη αποκοπή τον πόνεσε γιατί κρατάει πολλά χρόνια. Έφυγε για λίγα χρόνια 

προσωρινά και πέρασαν 38 χρόνια …..μετανάστης στην Αμερική …. ακόμα 



ΠΕΜΠΤΗ 20.01.11
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Του Γιάννη 

Πανούση, 
καθηγητή 

Εγκληματολογί-

ας στο Πανεπι-

στήμιο Αθηνών

Υπάρχουν «λαγοί» 

στην πολιτική;
 

Κάθε έλληνας πολίτης 

έχει το δικηγόρο του 

για τις νόμιμες υποθέσεις του  

και το βουλευτή του 

για τις παράνομες  

Πότης Κατράκης, Ευτυχώς που χρεοκοπήσαμε  

Στη χώρα μας διαθέτουμε εθνικούς ηγέτες ή περιτριγυριζό-

μαστε μόνον από αρχηγούς ομάδων; Το ερώτημα παραμέ-

νει ανοιχτό και επίκαιρο.

Ο ΛΑΟΣ νιώθει εγκλωβισμένος από τις κενές διακηρύξεις, 

τα εξουσιαστικά σύμβολα, τους διφορούμενους χρησμούς 

και τρομοκρατημένος από φανταστι-

κούς κινδύνους και ηθικόλογα διλήμ-

ματα. Ο πολίτης βρίσκεται συνεχώς σε 

αμυντική στάση και θέση, καθώς το 

«πανοπτικόν» του νόμου, το έγκλημα 

και η φτώχεια, η διαφθορά και η ανερ-

γία «επιτίθενται» και δεν αφήνουν στο 

διάβα τους τίποτα όρθιο. Οι ηγέτες δεν 

εμπνέουν πια, οι πνευματικοί ταγοί δεν 

διδάσκουν, οι διαμορφωτές της κοινής 

γνώμης παραπαίουν ανάμεσα στην πο-

λιτικά ορθή σκέψη, τα ταμπού και τον 

κομφορμισμό.

ΜΕ ΠΟΙΑ  πρότυπα αρχηγού, με ποια 

στρατηγική, με ποια οράματα θ’ ανυψωθούμε από τη σκόνη 

της καθημερινότητας στην εθνική επιβίωση;

ΟΙ ΗΓΕΤΕΣ  αγαπούν για ν’ αγαπιούνται. Εμπιστεύονται για 

να τους εμπιστεύονται. Δεν ζητάνε από τους άλλους θυσίες 

που οι ίδιοι δεν (είναι σε θέση να) κάνουν.

ΟΙ ΑΡΧΗΓΟΙ δεν κρύβονται από την αλήθεια. Ούτε τη συν-

καλύπτουν.

ΟΙ LEADERS  δεν «κλέπτουν νίκες» (για να θυμηθούμε τον 

Μέγα Αλέξανδρο), αλλά νικούν. Δεν χρησιμοποιούν «αργυ-

ρές λόγχες», αλλά την ψυχή και το δίκιο τους.

ΑΡΚΕΤΑ με τους σοσιαλίζοντες σαλονόβιους, τους συμβιβα-

σμένους μικρομεσαίους, τους καθεστωτικοποιημένους αρι-

στερούς και τους radical chic της αγγλόφωνης αλλοδαπής. 

Αρκετά με τη γενικευμένη σύγχυση και υποκρισία.

* Οι συμπολιτευόμενοι, που κόπτονται για την κάθαρση και 

εγκαλούν τέως υπουργούς -επειδή δεν αντιστάθηκαν στα 

κελεύσματα του αρχηγού τους- οι ίδιοι χαμηλώνουν υπο-

τακτικά το ανάστημά τους μπροστά στις βουλές του δικού 

τους αρχηγού.

* Οι αντιπολιτευόμενοι, που αναζητούν «καθαρότητα» στις 

ιδεολογικές και πολιτικές εξελίξεις, έχουν τόσο πολύ θολώ-

σει το ιδεολογικοπολιτικό στίγμα του δικού τους χώρου, 

ώστε να «μεταλαμβάνουν» όλοι (και κανείς να μην πιστεύ-

ει). Πολλοί, χωρίς ίσως να το συνειδητοποιούν, έχουν γίνει 

«λαγοί» ενός συστήματος που τους χρησιμοποιεί δι’ ίδιον 

όφελος. Κι αυτοί οι πολιτικοί (υπουργοί, βουλευτές, δήμαρ-

χοι) μη γνωρίζοντας ούτε το στρατηγικό ούτε το τακτικό μέ-

ρος του αόρατου σχεδίου, θυσιάζουν την προσωπική τους 

ιστορία, άποψη και αξιοπρέπεια στο βωμό μιας πρόσκαιρης 

εύνοιας από τον αρχηγό. Μόνον αν οι λαγοί το «σκάσουν» 

και «διασκορπιστούν» μπορεί να πάψουν οι μηχανισμοί να 

κρύβονται. Σε κάθε περίπτωση είναι -νομίζω- καιρός και 

στη χώρα μας ν’ αποκτήσουμε ηγέτες που σώζουν (και δεν 

διασώζονται), προμηθείς κι όχι επιμηθείς.

ΥΓ.: Οταν γράφεται αυτό το σημείωμα δεν έχουν γίνει γνω-

στά τα αποτελέσματα του πρώτου γύρου. Αλλαξαν κάτι; 

Ιδωμεν.

3,5 εκατομμύρια από το ΕΣΠΑ ή είσοδος ιδιωτών 

στην εκμετάλλευση των νερών;

Πράσινο φως για 

αφαλάτωση Αναβάλου

Τρεισήμισι εκατομμύρια ευρώ 

επένδυση αναμένεται να γίνει 

στην Αργολίδα για την κατα-

σκευή εργοστασίου Αφαλάτω-

σης, για το οποίο φαίνεται να δί-

νει το πράσινο φως η κυβέρνηση.

Στο γραφείο του Γιάννη Μανιάτη 

βρίσκεται ήδη το προσχέδιο σχε-

τικά με το πώς θα μπορούσε να 

λειτουργήσει η αφαλάτωση στην 

Αργολίδα, καθώς και μια περι-

γραφή της σημερινής κατάστα-

σης στο νομό. Χθες το απόγευμα 

είχε προγραμματιστεί συνάντη-

ση φορέων του νομού με τον 

υφυπουργό Περιβάλλοντος.

Το εργοστάσιο αφαλάτωσης το 

σχεδίαζαν εδώ και χρόνια οι ΔΕΥΑ 

Ναυπλίου και Άργους, όταν βρέ-

θηκαν χωρίς νερό λόγω λειψυ-

δρίας, με χρηματοδότηση μέσω 

ΕΣΠΑ. Στόχος είναι να λειτουργεί 

με τα νερά του Αναβάλου.

Τότε η ΔΕΥΑ Άργους είχε κάνει 

έναν πρόχειρο προϋπολογισμό 

το 2008 για 500 κυβικά την ώρα 

που έφτανε το 1 εκατομμύριο 

ευρώ. για να καλυφθούν όμως 

όλες οι περιοχές των δύο ΔΕΥΑ 

εκτιμάται ότι απαιτούνται του-

λάχιστον 3.000 κυβικά την ώρα. 

Σημειωτέον βέβαια ότι το λει-

τουργικό κόστος ενός τέτοιου 

εργοστασίου είναι τεράστιο και 

θα λειτουργεί αν κατασκευαστεί 

μόνο σε περιόδους λειψυδρίας.

Λυμένο πάντως στο μεγαλύτερο 

μέρος του είναι το θέμα του δι-

κτύου αφού θα χρησιμοποιηθεί 

το υπάρχουν δίκτυο που μεταφέ-

ρει νερό από την Λέρνα προς το 

Άργος και το Ναύπλιο. Θα χρεια-

στεί μόνο ένα μικρό δίκτυο από 

το σημείο που θα κατασκευαστεί 

το εργοστάσιο μέχρι το υπάρ-

χον δίκτυο. Αν μάλιστα κατα-

σκευαστεί στους Μύλους όπως 

σχεδιάζεται κοντά στην μεγάλη 

δεξαμενή του Αναβάλου τότε η 

απόσταση είναι πολύ μικρή.

Όπως ανακοινώθηκε από το 

γραφείο του στην συνάντηση 

με θέμα την δημιουργία του Ερ-

γοστασίου Επεξεργασίας Πόσι-

μου Νερού στην Αργολίδα είχαν 

προσκληθεί να συμμετέχουν ο 

Ειδικός Γραμματέας Υδάτων του 

ΥΠΕΚΑ Ανδρέας Ανδρεαδάκης, ο 

Επικεφαλής  του Επιχειρησιακού 

Προγράμματος «Περιβάλλον και 

Αειφόρος Ανάπτυξη» Α. Χατζη-

παραδείσης, ο αντιπεριφερειάρ-

χης Τ. Χειβιδόπουλος, οι δήμαρ-

χοι Ναυπλίου Π. Αναγνωσταράς 

και Άργους Καμπόσος, και εκ-

πρόσωποι του Γενικού Οργανι-

σμού Εγγείων Βελτιώσεων (ΓΟΕΒ) 

και των Δημοτικών Επιχειρήσεων 

Ύδρευσης και Αποχέτευσης Ναυ-

πλίου και Άργους.

Επιφυλάξεις

Από τον δημοτικό συνδυασμό 

Ναυπλίου «Άλλη Πρόταση» με 

κείμενο το οποίο υπογράφει ο 

Μπάμπης Αντωνιάδης εκφράζο-

νται επιφυλάξεις. Όπως τονίζεται 

«η συζήτηση μάλλον «μυρίζει ιδι-

ωτική εκμετάλλευση» του νερού 

του Ανάβαλου για λειτουργία 

συστήματος διπλής όσμωσης για 

παραγωγή πόσιμο νερό για εκμε-

τάλλευση. Και υπογραμμίζεται: 

«Είναι γνωστό ότι μεγάλες, όχι 

μόνο ελληνικές εταιρείες, ενδια-

φέρονται για την εκμετάλλευση 

του νερού από τις πηγές του Ανά-

βαλου. Μήπως θέλουν κάποιοι 

να πάρουν το πράσινο φως για να 

προχωρήσει άλλη μια «επένδυση 

για το καλό μας»;

Όπως τονίζει ο συνδυασμός προ-

τεραιότητα πρέπει να δοθεί στα 

παρακάτω:

α) Ενιαίος φορέας διαχείρισης 

του πόσιμου νερού στην Αργολί-

δα, β) Μέτρα προστασίας των πη-

γών της Λέρνας σε σχέση με την 

λεκάνη απορροής και την “αγρο-

τική εκμετάλλευση” του νερού 

της Λέρνας, γ) Μέτρα για τα προ-

βλήματα σπατάλης των δικτύων 

διανομής και τα μεγάλα προ-

βλήματα διαρροής σε ποσοστά 

πάνω από 40 %, δ) Λειτουργία 

διπλού δικτύου διανομής νερού 

στις πόλης και εκμετάλλευση του 

νερού του Ανάβαλου για χρήσεις 

κήπων γηπέδων πράσινου γε-

νικότερα για να μην σπαταλάμε 

νερό Λέρνας, ε) Αναβάθμιση του 

χώρου της άντλησης των υδάτων 

από τις πηγές και νέο ΦΕΚ για την 

κατανομή και εκμετάλλευση των 

νερών των πηγών, στ) Σχέδιο για 

ενιαία αντιμετώπιση του προ-

βλήματος των διυλιστηρίων.
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Σε 4 χρόνια λύση;
Νομοθετική ρύθμιση για να μεταφέρε-

ται το πρόστιμο της Ε.Ε. για τις παράνο-

μες χωματερές στους οικείους δήμους 

προανήγγειλε ο υπουργός Εσωτερι-

κών Γιάννης Ραγκούσης. Όμως το αυτί 

των δήμων δεν ιδρώνει αφού δεν είναι 

η πρώτη φορά που κυβέρνηση «απει-

λεί» με μετακύλιση των προστίμων για 

τις χωματερές στους δήμους. Το ίδιο 

είχαν προαναγγείλει σε συνέντευξή 

τους το 2008 οι τότε υφυπουργοί Εσω-

τερικών Θανάσης Νάκος και Οικονο-

μικών Γιάννης Παπαθανασίου και το 

αποτέλεσμα ήταν η αγορά δεματοποι-

ητών για την μείωση των χωματερών.

Ο υπουργός Εσωτερικών πάντως είχε 

υποστηρίξει ότι θα ισχύσει η δέσμευση 

ότι μέχρι τέλος Δεκεμβρίου θα έχουν 

κλείσει 96 ΧΑΔΑ και οι υπόλοιπες έως 

τον ερχόμενο Ιούνιο, σύμφωνα με το 

σχέδιο δράσης που έχει εκπονηθεί με 

το υπουργείο Περιβάλλοντος. Αυτό 

φυσικά δεν έγινε, τουλάχιστον στην 

Αργολίδα, με αποτέλεσμα να συνεχί-

σουν να λειτουργούν με την «συνδρο-

μή» των τοπικών αρχών. Το κλείσιμο 

των χωματερών δεν μας γλιτώνει από 

τα πρόστιμα, αφού η δέσμευση προς 

την ΕΕ ήταν για αποκατάσταση των χω-

ματερών και όχι με την «επιστημονική» 

κάλυψή τους απλά με χώμα.

Δύο ακόμη διεθνείς διαγωνισμούς για 

τη διαχείριση των απορριμμάτων μετά 

από αυτόν της Αττικής που θα αφορούν 

την Πελοπόννησο που έχει και το με-

γαλύτερο πρόβλημα με ανεξέλεγκτες 

χωματερές και τα μικρά νησιά, καθώς 

διαπιστώνεται αδυναμία των μικρών 

δήμων να κατασκευάσουν ΧΥΤΑ θα 

πραγματοποιηθούν σύντομα σύμφωνα 

με τον υπουργό Εσωτερικών Γιάννη Ρα-

γκούση. Όπως δείχνουν τα πράγματα 

οδεύουμε ολοταχώς σε μονάδες καύ-

σης και μερικής ανακύκλωσης, με ότι 

αυτό συνεπάγεται για το περιβάλλον 

και την επιβάρυνση των δημοτών από 

την δημιουργία μονοπωλιακών επιχει-

ρήσεων. Σύμφωνα με υπολογισμούς, 

ένας χρόνος θα χρειαστεί για την χω-

ροθέτηση κλπ, του εργοστασίου και 

3-4 χρόνια για την κατασκευή του, αν 

φυσικά δεν γίνουν προσφυγές.

Ολοκληρωμένη Εγκατάσταση Δια-

χείρισης Απορριμμάτων

Τα εργοστάσια Βιολογικής Ξήρανσης 

με Κατάντη Μηχανικό Διαχωρισμό 

(που παράγουν κυρίως (55%) «καύσι-

μο» SRF) κοστίζουν κατασκευαστικά 

στην Γερμανία γύρω στα 25 εκατ. Ευρώ 

και όχι πάνω από 100 εκατ. ευρώ το 

τεμάχιο που ετοιμάζονται να τα δημο-

πρατήσουν στην χώρα μας. 

Για παράδειγμα ο πληθυσμός στο 

Όσναμπρυκ στην Γερμανία που φτιά-

χτηκε μία Ο.Ε.Δ.Α. (Ολοκληρωμένη 

Εγκατάσταση Διαχείρισης Απορριμμά-

των) με  Εργοστάσιο Βιολογικής Ξήραν-

σης και Κατάντη Μηχανικό Διαχωρισμό 

σαν και αυτό που έχουν, «πρό των πυ-

λών», είναι 540.000 κάτοικοι.

Η Περιφέρεια Πελοποννήσου έχει 

638.942 κατοίκους με βάση την απο-

γραφή του 2001. Στο Όσναμπρυκ των 

540.000 κατοίκων το εργοστάσιο είναι 

για 90.000 τον/έτος.

Στην Ενότητα της Αργολίδας-Αρκαδίας-

Κορινθίας για περίπου 260.000 κατοί-

κους το «εργοστάσιο» θα έπρεπε να 

είναι αναλογικά για 33.000 τον/έτος και 

φυσικά χωροθετημένο όχι μέσα στα 

Αθίκια αλλά κοντά στα σημεία παρα-

γωγής αλλά και διάθεσης του SRF. Τα 

σκουπίδια της Αργολίδας-Κορινθίας 

και της μισής Αρκαδίας των περίπου 

260.000 κατοίκων υπολογίζονται από 

διαφόρους μελετητές σε 130.000 τον/

έτος, δηλαδή από 500 κιλά περίπου 

υπολογίζονται ανά κάτοικο το χρόνο. 

Στην eurostat για το 2007 δηλώσαμε 

450 κιλά ανά κάτοικο τον χρόνο, σχε-

δόν τα διπλάσια από τους Γερμανούς!

Σχέση σκουπιδιών Τσιμέντου

Για να αντιληφθεί κανείς τα πολλαπλά 

οφέλη ενός εργοστασίου «διαχείρισης» 

απορριμμάτων, όπως το αναφέρει και 

η Περιφέρεια Πελοποννήσου θα ανα-

φερθούμε στην «ελληνική» εταιρία που 

λειτουργεί την Ολοκληρωμένη Εγκατά-

σταση Διαχείρισης Απορριμμάτων στο 

Όσναμπρυκ

Η Herhof Recycling Center Osnabruck 

(HRO) είναι ιδιοκτήτης και διαχειριστής 

της Μονάδας επεξεργασίας των αστι-

κών απορριμμάτων της πόλεως του 

Osnabruck στην Γερμανία το οποίο έχει 

δυναμικότητα 90.000 τόνων απορριμ-

μάτων ανά έτος και χρησιμοποιεί την 

τεχνολογία της HERHOF-DryStabilat.  

Η HRO έχει αναλάβει την διάρκειας 17 

ετών σύμβαση διαχείρισης όλων των 

αστικών απορριμμάτων της πόλεως και 

της περιφέρειας του Osnabrueck, εξυπη-

ρετεί έτσι πληθυσμό 350.000 Κατοίκων. 

Το Εργοστάσιο καταλαμβάνει έκτα-

ση 7500 μ2 επί οικοπέδου 14.000 

μ2 και βρίσκεται στην βιομηχα-

νική ζώνη της πόλης σε απόστα-

ση μόλις 3 χλμ από το κέντρο της. 

Η Λειτουργία του ξεκίνησε την 1/2/2006 

και δέχεται περίπου 350 τόνους σύμ-

μεικτων αστικών απορριμμάτων ανά 

ημέρα. Σύμμεικτα είναι και τα δεματο-

ποιημένα σκουπίδια από τους δεματο-

ποιητές του Κρανιδίου και του Άργους. 

Παράγονται ετησίως περίπου  48.000 

τόνοι DryStabilat που διατίθεται 

στην εταιρεία παραγωγής Τσιμέντου 

HOLCIM στο Αμβούργο και σε τοπικούς 

εμπόρους ανακυκλώσιμων προϊόντων 

καθώς και προϊόντα ανακύκλωσης κυ-

ρίως σίδηρος και αλουμίνιο. Το αδρα-

νές υπόλειμμα περίπου 15% διατίθεται 

στην τοπική χωματερή καθώς εκπλη-

ρώνει τις απαιτήσεις της Γερμανικής 

νομοθεσίας (περιεκτικότητα σε οργανι-

κά στοιχεία μικρότερη του 5%).

Κατάσταση του δεματοποιητή Σταυ-

ρός Διδύμων 

Έλιξε η σύμβαση και ο εργολάβος 

«κατέβασε διακόπτες» στα Δίδυμα με 

αποτέλεσμα τα σκουπίδια, να θάβονται 

«αποθηκεύονται» χύμα στον χώρο του 

δεματοποιητή με κίνδυνο για την δη-

μόσια υγεία και το φυσικό περιβάλλον. 

«Σας γνωρίζω από σήμερα Σάββατο 

15/01/2011,   ο εργολάβος στον οποίο 

είχατε αναθέσει τη λειτουργία του δε-

ματοποιητή του «Σταυρού Διδύμων», 

διέκοψε την λειτουργία του και απέσυ-

ρε το προσωπικό και την ηλεκτρογεν-

νήτρια.

Σε επιστολή του –έκκληση- προς τον 

ενιαίο σύνδεσμο διαχείρισης απορ-

ριμμάτων Αργολίδας ο αντιδήμαρχος 

Κρανιδίου Σταύρος Κούστας, μεταξύ 

άλλων αναφέρει:

Σε συνάντηση που είχαμε ο Δήμαρ-

χος κ. Δημήτρης Καμιζής, εγώ σαν 

Αντιδήμαρχος και ο κ. Γκολογιάννης 

εργολάβος υπεύθυνος για τις λει-

τουργίες του δεματοποιητή μαζί του 

το βράδυ της Πέμπτης 13/01/2011 

ώρα 9:30 στο Δημαρχείο Κρανιδίου, 

μας ανέφερε ότι σύμφωνα και με το 

έγγραφο που σας έχει αποστείλει από 

τον μήνα Δεκέμβριο, πρόκειται να 

διακόψει την λειτουργία του δεματο-

ποιητή, διότι εργάζεται χωρίς να πλη-

ρώνεται και ούτε  του έχει ανατεθεί 

από τον φορέα σας νέα σύμβαση. 

Σύμφωνα με τον προηγούμενο Περι-

φερειακό Σχεδιασμό στον οποίο συμ-

μετείχε και ο φορέας σας, τα απορ-

ρίμματα του πρώην Δήμου Κρανιδίου 

και Ερμιόνης μεταφέρονταν μέχρι 

σήμερα στο εν λόγω χώρο με ευθύνη 

των Δήμων και αυτό συνεχίζουμε και 

εμείς, ως Δήμος Ερμιονίδας πλέον. Οι 

επιλογές αυτές ασφαλώς και είναι δε-

σμευτικές για τον σημερινό Δήμο Ερ-

μιονίδας (διάδοχο των πρώην Δήμων 

Κρανιδίου και Ερμιόνης) μέχρι τουλά-

χιστον την υλοποίηση και εφαρμογή 

του νέου Περιφερειακού Σχεδιασμού, 

όπου καθορίστηκαν χωρίς την δική 

μας συμμετοχή.

Για τους ανωτέρω λόγους και για όσο 

διάστημα εσείς έχετε την ευθύνη λει-

τουργίας του δεματοποιητή και την 

διαχείριση των δεματοποιήμενων 

απορριμμάτων, παρακαλούμε να με-

ριμνήσετε άμεσα για την απρόσκο-

πτη συνέχιση της λειτουργίας του 

όλου συστήματος.

Παραμένουμε στη διάθεση σας για 

την νόμιμη εκπλήρωση των οικονο-

μικών  μας υποχρεώσεων που μας 

αντιστοιχούν, σύμφωνα με την προ-

γραμματική σύμβαση, η οποία όμως, 

όπως πολύ καλά θα γνωρίζετε έχει 

προσβληθεί από την πάρεδρο  του 

Ελεγκτικού Συνεδρίου με ειδική πρά-

ξη και η οποία προφανώς με δική σας 

πρωτοβουλία χρειάζεται επανασύ-

νταξη επί ορθόν προκειμένου να κα-

ταστεί δυνατή η νόμιμη εκπλήρωση 

της οικονομικής υποχρέωσης».

Το πρόβλημα είναι αρκετά σοβαρό 

πλέον αφού και η μοναδική πιθανό-

τητα για ανακύκλωση, τουλάχιστον 

του χαρτιού που αποτελεί το 60% του 

όγκου των οικιακών απορριμμάτων, 

εγκαταλείπεται ως φαίνεται και στην 

Ερμιονίδα, παρ` όλο που υπήρξε θετι-

κή αντίδραση από τους πολίτες. 
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Τα τραγούδια 

της Τσεκούρα 

στο Κουτί
Το Σάββατο το Μουσικό Κουτί κάνει 

…«Παραβάσεις». Πρόκειται για μια 

μουσική παράσταση της Χάρις Τσε-

κούρα, με τη Μόρφω Τσαϊρέλη.

Η Μόρφω Τσαϊρέλη παρουσιάζει για 

πρώτη φορά ζωντανά, τα καινούρια 

τραγούδια της Χάρις Τσεκούρα, με 

τη βοήθεια εξαίρετων μουσικών, ξε-

διπλώνοντας το άλλο καλλιτεχνικό 

πρόσωπο της θαυμάσιας ζωγράφου. 

Πρόκειται για την τρίτη ολοκληρω-

μένη δουλειά της συνθέτριας,στην 

οποία εκτός από την Μόρφω Τσαϊ-

ρέλη, συμμετέχουν ο σκηνοθέτης 

Γιώργος Κορδέλλας(ως στιχουργός 

σε δύο τραγούδια), η Πίτσα Παπα-

δοπούλου,και ο Βασίλης. Λέκκας. 

Στο δεύτερο μέρος θα παρουσια-

στούν τραγούδια απ’το προσωπικό 

ρεπερτόριο της Μόρφως καθώς και 

τραγούδια αγαπημένων της συνθε-

τών.

Παραλογές 

στο Τριανόν
Μια παράσταση για τη λανθάνουσα 

βία του μικρόκοσμου της οικογέ-

νειας και την απρόβλεπτη συμπερι-

φορά των ‘ανθρώπων της διπλανής 

πόρτας’, η οποία παρουσιάσθηκε με 

μεγάλη επιτυχία στο Φεστιβάλ Αθη-

νών, παρουσιάζεται στο Τριανόν, 

στο Ναύπλιο την Παρασκευή και το 

Σάββατο στις 9μμ.

Οι παραλογές είναι αφηγηματικά 

δημοτικά τραγούδια με πανελλήνια 

διάδοση, που συγγενεύουν με τα 

ακριτικά. Κοινό θέμα των 4 παρα-

λογών της παράστασης, είναι ένα 

έγκλημα που γίνεται μέσα σε μια οι-

κογένεια που μέχρι εκείνη τη στιγμή 

έμοιαζε να λειτουργεί φυσιολογικά.

Πίτα 

στην Επίδαυρο
Σήμερα το πρωί το ΚΑΠΗ Επιδαύ-

ρου κόβει την πρωτοχρονιάτικη 

πίτα του.

Η εκδήλωση θα γίνει στις 11.30 το 

πρωί.

Εκδρομή Δαναού
Ο Σύλλογος Αργείων «Ο Δαναός» 

πραγματοποιεί ημερήσια εκδρομή 

με επίσκεψη στο Βυζαντινό και Χρι-

στιανικό Μουσείο Αθηνών και στο 

Πλανητάριο την  Κυριακή  20  Φε-

βρουαρίου.

Η τιμή του εισιτηρίου είναι 15 ευρώ 

το άτομο.

Πληροφορίες και δηλώσεις συμμε-

τοχής στα γραφεία του Συλλόγου.

Μια φράση του τραγουδιστή Βασίλη Λέκκα, 

που φέρεται να είπε «προσέχουμε τι ψηφίζου-

με», έφερε τα πάνω – κάτω στην Ερμιονίδα και 

άρχισε να ερμηνεύεται ποικιλοτρόπως από 

μπλογκερς της περιοχής, προκαλώντας ακόμα 

και την απάντηση του Θεατρικού Ομίλου Ερμι-

ονίδας!

Ο Θεατρικός Όμιλος Ερμιονίδας σύμφωνα με 

εκτενέστατες αναφορές στο διαδίκτυο τραγού-

δησε σε ξενοδοχείο της περιοχής. Ακολούθησε 

όμως μια δήλωσή του – συνέντευξη που άναψε 

φωτιές, αφού ο δημοφιλής τραγουδιστής φέρε-

ται να λέει την παραπάνω φράση.  

Και πού το κακό; Οι μπλογκερς το γνωρίζουν 

και όσοι ασχολούνται με το συγκεκριμένο πα-

ρασκήνιο. 

Ιδού τι αναφέρει σε ανακοίνωσή του ο Θεατρι-

κός Όμιλος Ερμιονίδας για να κλείσει το θέμα 

-αν δεν ανάψουν νέες …φωτιές (Υπογράφουν 

τα μέλη του διοικητικού Συμβουλίου) Δ. Σίδε-

ρης, Ν. Κατσιάβελος, Αρ. Κωστελένου – Μέξη, 

Σπ. Γεωργιλής και Καλ.  Γενεράλη):

«Ο Θεατρικός Όμιλος Ερμιονίδας, με αφορμή 

τα δημοσιεύματα για τη μουσική βραδιά που 

διοργάνωσε στις 8 Ιανουαρίου 2011, με το 

Βασίλη Λέκκα, λόγω του ανήθικου, ευτελούς 

και ανοίκειου τρόπου αντιμετώπισης τόσο της 

συνέντευξής του, όσο και ολόκληρης της εκδή-

λωσης, από τμήμα του ηλεκτρονικού τύπου και 

των blogs, αποφάσισε ομόφωνα να μην κάνει 

κανένα σχόλιο, που θα έχει ως συνέπεια την 

ενεργή συμμετοχή του σ’ αυτόν τον κατασκευ-

ασμένο παραλογισμό. Αφήνει αυτούς που τον 

δημιούργησαν και αυτούς που εξακολουθούν 

να τον αναπαράγουν, στην κρίση των συμπολι-

τών μας, που τουλάχιστον διαθέτουν τον κοινό 

νου, για να καταλάβουν την ουσία αυτής της 

απρόκλητης επίθεσης.

Ως μέλη του Θεατρικού Ομίλου Ερμιονίδας και 

μετά από αυτή την επίθεση, δηλώνουμε ότι 

αγαπάμε ακόμα περισσότερο και στηρίζουμε 

το Βασίλη το Λέκκα, τον άνθρωπο, το φίλο και 

το επίτιμο πλέον μέλος μας, τον καλλιτέχνη με 

το σπάνιο ήθος, τη μεγάλη αξία και την ουσια-

στική προσφορά.  

Εκφράζουμε τη λύπη μας για τον θλιβερό από-

ηχο και μάλιστα από απόντες ανώνυμους, μιας 

κατά γενική ομολογία επιτυχημένης εκδήλω-

σης και ζεστής βραδιάς, που την απόλαυσαν 

όλοι όσοι συμμετείχαν και έφυγαν κατενθουσι-

ασμένοι.

Όσον αφορά το Βασίλη το Λέκκα, μόνο η παρα-

κάτω φράση από το ομότιτλο τραγούδι σε στί-

χους  του Νίκου Γκάτσου, νομίζουμε ότι ταιριά-

ζει στην περίσταση :  « Καληνύχτα Κεμάλ, αυτός 

ο κόσμος δε θ’ αλλάξει ποτέ… Καληνύχτα !!! ».

Όσον αφορά εμάς, ως μέλη του Θεατρικού 

Ομίλου Ερμιονίδας, σας γνωρίζουμε ότι ούτε η 

ηθική, ούτε η αισθητική μας, μας επιτρέπουν να 

ασχοληθούμε περαιτέρω με το θέμα αυτό,  ό,τι 

κι αν γραφτεί, γιατί δεν έχουμε σκοπό να βάλου-

με νερό στο μύλο κανενός, ούτε να εμπλακούμε 

έστω και παθητικά στις σκοπιμότητες της τοπι-

κής ή της ευρύτερης μικροπολιτικής σκηνής.

Στόχος μας είναι ο πολιτισμός και μόνο. Αυτόν 

υπηρετούμε και γι αυτό το σκοπό δημιουργή-

σαμε τον Θεατρικό Όμιλο Ερμιονίδας. Και για 

τον χρόνο που υπάρχουμε ως Όμιλος, νομίζου-

με ότι τα έχουμε καταφέρει αρκετά καλά, αν 

κριθούμε καλόπιστα και από το έργο μας. 

Όποιοι τέλος επιθυμούν να συζητήσουμε για 

τον πολιτισμό  ή έχουν σκοπό να μας βοηθή-

σουν να τον προάγουμε, είμαστε στη διάθεσή 

τους».

Η μπλογκομάνια 

στην Ερμιονίδα και 

οι …επιπτώσεις της

Άνω κάτω 

με μια φράση 

του Λέκκα
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Η Dolores είναι μία 

τραγουδίστρια με 

το χάρισμα να την 

αναγνωρίζει το κοινό από 

τον πρώτο φθόγγο που 

βγάζει από το στόμα της. 

Η μεγάλη της καριέρα 

με τους Cranberries την 

έκανε γνωστή ανά την 

υφήλιο στην δεκαετία του 

΄90. Με το «are you listen-

ing» δοκίμασε για πρώτη 

φορά μία solo προσπάθεια και το αποτέλεσμα ήταν άψογο.

Πατώντας από τη μία σε γνώριμα μονοπάτια, αλλά 

προσέχοντας και από την άλλη ταυτόχρονα στο να μην 

επαναληφθεί, μας προσφέρει έναν δίσκο πραγματικά 

αξιόλογο και επάξιο με τις παραγωγές επί εποχής Cranber-

ries.

Ο δίσκος ξεκινά με το καταπληκτικό «Ordinary day». 

Ξεχώρισα επίσης, οριακά βέβαια από το υπόλοιπο album 

καθώς όλα τα κομμάτια είναι ισάξια, το «when we where 

young» για τον μεστό στοίχο του, το «stay with me» για 

την συγκίνηση και την εκτέλεσή του και τα «October» και 

«Ecstasy. 

Η φωνή της Dolores έχει τέτοια χροιά, τέτοια άμεση επαφή 

με τον ακροατή που σε καθηλώνει, μπαίνει μέσα στην ψυχή 

σου και σε κάνει να ανατριχιάζεις κάθε φορά που υψώνεται 

και μοιάζει από τη μία σαν εύθραυστο κρύσταλλο έτοιμο 

να ραγίσει και από την άλλη σαν ηλεκτρικό ρεύμα υψηλής 

τάσης.

Γράφει ο συγγραφέας 

Θοδωρής Καραγεωργίου

www.karageorgiou.blogspot.com

Dolores O΄riordan
Are you listening?

Έτος παραγ. 2007  

Κατηγορία: Alternative rock

ΜΟΥΣΙΚΗ

Περγαμηνές για τους Σαμαρίτες
Αμέτρητες οι τιμητικές διακρίσεις για το Σώμα Εθε-

λοντών Σαμαρειτών Διασωστών και Ναυαγοσω-

στών Ναυπλίου, που καταγράφει πλέον μεγάλη και 

σημαντική δράση στο ενεργητικό του.

Προχθές οι εθελοντές απόκτησαν μία ακόμη περ-

γαμηνή στο ενεργητικό τους. Το Διοικητικό Συμ-

βούλιο της  Ένωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων 

Αργολίδας (ΕΠΣΑ) τίμησε το Σώμα Εθελοντών Σα-

μαρειτών Διασωστών και Ναυαγοσωστών Ναυπλί-

ου για την πολύτιμη συμμετοχή τους στην προσπά-

θεια για αναβάθμιση του τοπικού ποδοσφαίρου.

Όπως ανακοινώθηκε «η συνεχής εποπτεία και ο 

επαγγελματισμός που το Σώμα εφαρμόζει και για 

το οποίο τιμήθηκε - αποτέλεσμα της πιστοποιημέ-

νης με ISO εκπαίδευσης των Σαμαρειτών - εξασφα-

λίζουν την εύρυθμη διεξαγωγή των αγώνων, ένα 

περιβάλλον πολιτισμού για οπαδούς και συμμετέ-

χοντες και ένα καλύτερο παρόν και μέλλον για το 

τοπικό ποδόσφαιρο».

Επιτραπέζια στον Δον Κιχώτη
Ο Δον Κιχώτης και ο Σάντσο 

Πάντσα μετά το πανελλαδικό 

άνοιγμα των διοδίων την Κυριακή 

άρπαξαν ένα γερό κρύωμα και 

αποφάσισαν να περάσουν τον 

υπόλοιπο χειμώνα παίζοντας 

επιτραπέζια παιχνίδια, μέχρι την 

επόμενη δύσκολη εξόρμησή τους 

βέβαια. Όμως επειδή βαρέθηκαν 

το τάβλι χρειάζονται παρέα. 

Μάλιστα περιμένουν τολμηρούς 

παίχτες για να διαγωνιστούν σε 

δύο πρωτότυπα παιχνίδια καρτών, 

το κλασικό, πλέον, Munchkin 

και το Αγελαδοπάζαρο. Αν πάλι 

είστε φαν των παλιών, κλασικών 

παιχνιδιών ο Δον διαθέτει και 

Tabbo, Pictionary, Trivial Pursuit, 

Scrable και φυσικά το μοναδικό σκάκι. Κάθε Πέμπτη, Παρασκευή και 

Σάββατο μετά τις 18.30 ο Δον Κιχώτης σας περιμένει με καλή μουσική 

και διάθεση για διασκέδαση!

Χορηγία ΟΝΝΕΔ 

στο «Χαμόγελο»
Από την ΟΝΝΕΔ ανακοινώθηκαν τα παρακάτω: «Πιστή στην κατεύ-

θυνση που χαράζει η Κ.Ε. της Ο.Ν.Ν.Ε.Δ. , στο πλαίσιο της κοινωνικής 

ευαισθητοποίησης , η Ν.Ε. Ο.Ν.Ν.Ε.Δ.  Αργολίδας γνώρισε πρωτοφα-

νή επιτυχία στην πρώτη της εκδήλωση - χορό φιλανθρωπικού χαρα-

κτήρα , που διεξήχθη για πρώτη φορά ύστερα από 15 χρόνια στην 

Αργολίδα. 500 και πλέον άτομα, μας τίμησαν με την παρουσία τους , 

συνεισφέροντας στο φιλανθρωπικό σκοπό της εκδήλωσης. 

Η Ν.Ε. Ο.Ν.Ν.Ε.Δ.  Αργολίδας αποφάσισε να δωρίσει αρχικά , το ποσό 

των 300 ευρώ στο «Χαμόγελο του Παιδιού « , διατηρώντας τη δέ-

σμευση , πως θα ακολουθήσουν και άλλοι τοπικοί φορείς που έχουν 

ανάγκη ( γηροκομείο , ΚΑΠΗ , κ.α. ). 

Επόμενη κίνησή μας αποτελεί η διενέργεια αιμοδοσίας στις 26 / 01 

/ 2011 , μια πανελλαδική κίνηση δράσης , που διοργανώνει η Κ. Ε.  

Ο.Ν.Ν.Ε.Δ. 

Είναι ιδιαίτερα σημαντικό σε μέρες οικονομικά και κοινωνικά δύσκο-

λες , η κοινωνική αλληλεγγύη και η ουσιαστική βοήθεια στο συνάν-

θρωπο να αποτελούν προτεραιότητα στη δράση νέων ανθρώπων , 

θέτοντας ως πρωταρχικό στόχο της παράταξής μας την ανατροπή 

της πολιτικής απαξίωσης των καιρών».

Πίτας Πολιτιστικού 

Α. Επιδαύρου
Ο Πολιτιστικός Σύλλογος Αρχαίας Επιδαύρου, κόβει την πρωτοχρο-

νιάτικη πίτας την Κυριακή στις 19.00 μμ στα γραφεία του Πολιτιστι-

κού Συλλόγου. Στο πλαίσιο της εκδήλωσης, θα παρουσιαστεί δείγμα 

της δουλειάς των τμημάτων τους συλλόγου.

Η πίτα της ΕΠΣΑ
Πολύς κόσμος από το χώρο του ποδοσφαίρου έδωσε το παρόν στην 

κοπή της πίτας της ΕΠΣΑ Αργολίδας. Στην εκδήλωση, παραβρέθηκε 

ο Πρόεδρος της Ελληνικής Ποδοσφαιρικής Ομοσπονδίας Σοφοκλής 

Πιλάβιος. Παρών και ο γενικός γραμματέας Γιάννης Οικονομίδης.

Ο πρόεδρος της ΕΠΣΑ κ.Γιάννης Αποστολόπουλος καλωσόρισε όλους 

τους όσους έδωσαν το παρόν στην εκδήλωση και μετά τις καθιερω-

μενες ευχές   του για τη νεα χρονιά   και ενα μικρό απολογισμό των 

όσων έχουν γίνει, κλήθηκε στο βήμα ο Πρόεδρος της ΕΠΟ.

Ο κ. Πιλάβιος έδωσε δυο σημαντικές ειδήσεις. Η πρώτη οτι μέσα στο 

Φεβρουάριο αναμένεται να δοθούν οι επιχορηγήσεις στα σωματεία 

της β’ και της γ’ κατηγορίας. Η δεύτερη οτι θα ξεκινήσει μια δημόσια 

διαβούλευση γιατί αυτή την περίοδο δεν υπάρχει λογική να υπάρ-

χουν τέσσερις επαγγελματικές κατηγορίες.
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Αντιδρά η Αγωνιστική Συνεργασία Πελοποννήσου

Ξεκινούν οι συνενώσεις σχολείων

Θύμα της κρίσης και η Αθλητική Διευκόλυνση

Νέα λουκέτα σε σχολεία αναμέ-

νεται να μπουν από τη νέα σχο-

λική χρονιά, όπως επιβάλει το 

μνημόνιο.

Ήδη ο Περιφερειακός Διευθυ-

ντής Πρωτοβάθμιας και Δευ-

τεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πε-

λοποννήσου Πέτρος Μισθός 

ξεκίνησε συναντήσεις για το 

θέμα αυτό με τους Διευθυντές 

Πρωτοβάθμιας και Δευτερο-

βάθμιας Εκπαίδευσης, για να συ-

ζητηθούν θέματα που αφορούν 

τη διοικητική οργάνωση και τον 

προγραμματισμό του εκπαιδευ-

τικού έργου.

Όλα αυτά με αφορμή τις συνε-

νώσεις-συγχωνεύσεις σχολείων 

και τη δημιουργία Σχολικών Κέ-

ντρων και Πολυδύναμων Σχο-

λικών Μονάδων, που σχεδιάζει 

το Υπουργείο Παιδείας Δια Βίου 

Μάθησης και Θρησκευμάτων.

Στις συνενώσεις σχολικών μο-

νάδων θα ληφθούν υπόψη οι 

κτιριακές υποδομές στο σχο-

λείο μετακίνησης, η απόσταση 

που θα διανύουν οι μαθητές σε 

συνδυασμό με τις ιδιαίτερες και-

ρικές συνθήκες και τις γεωγρα-

φικές ιδιαιτερότητες, καθώς και 

τα δημογραφικά στοιχεία κάθε 

περιοχής. 

Όπως ανακοινώθηκε το Υπουρ-

γείο Παιδείας θα θέσει αυστηρά 

κριτήρια στην επιλογή των σχο-

λικών μονάδων, που θα συνενω-

θούν και αυτών που θα εξαιρε-

θούν.

Συγκεκριμένα, δε θα συνενω-

θούν σχολεία σε απομονωμένες 

και απομακρυσμένες ορεινές 

και νησιωτικές περιοχές, όπου 

οι συνθήκες δεν επιτρέπουν 

ασφαλή και άνετη μεταφορά 

μαθητών.

Όπως τονίζει ο κος Μισθός «Το 

όλο εγχείρημα αποσκοπεί σε 

μια εξορθολογική αντιμετώπι-

ση της διασποράς των σχολικών 

μονάδων, στην εφαρμογή και-

νοτόμων διδακτικών μεθόδων 

και στον εκσυγχρονισμό των 

υπαρχόντων σχολικών υποδο-

μών, επιτυγχάνοντας έτσι την 

ποιοτική αναβάθμιση της εκπαί-

δευσης».

Αντιδράσεις

«Όχι στην κατάργηση και συγ-

χώνευση των σχολικών μονά-

δων που μεθοδεύει η κυβέρνη-

ση και η τρόικα» υπογραμμίζει 

με δήλωσή του ο επικεφαλής 

του συνδυασμού «Αγωνιστική 

Συνεργασία Πελοποννήσου» 

Θανάσης Πετράκος.

Ο κος Πετράκος δήλωσε: « Η κυ-

βέρνηση ετοιμάζεται να δώσει 

τη χαριστική βολή στην Περι-

φέρεια βάζοντας λουκέτο στα 

σχολεία με λιγότερους από 130 

μαθητές και δημιουργώντας το 

μητροπολιτικό σχολείο. Δεκά-

δες κωμοπόλεις της Πελοπον-

νήσου θα δουν τα σχολεία στις 

περιοχές τους να κλείνουν. Η 

πολιτική αυτή που μεθοδεύει το 

Υπουργείο Παιδείας οδηγεί στην 

πλήρη διάλυση της δημόσιας 

εκπαίδευσης.

Το Υπουργείο Παιδείας   με 

τις έννοιες “αναδιοργάνωση”, 

“εξορθολογισμό” και “αναβάθ-

μιση” δεν εννοεί τίποτα λιγότε-

ρο και τίποτα περισσότερο από 

την περαιτέρω περιστολή των 

δαπανών για την Παιδεία και, 

κυρίως, την αμφισβήτηση του 

δημόσιου χαρακτήρα βασικών 

εκπαιδευτικών υπηρεσιών και 

λειτουργιών του».

Σημειώνει ακόμα: «Το πέρα-

σμα στην Τοπική Αυτοδιοίκη-

ση αρμοδιοτήτων και ευθυνών 

της κεντρικής Πολιτείας, χωρίς 

τους απαραίτητους πόρους σε 

συνάρτηση με το ποσοστό των 

δαπανών για την παιδεία, που 

προβλέπεται στον προϋπολογι-

σμό του 2011 - μόλις στο 2,75% 

για το τυπικό εκπαιδευτικό 

σύστημα και των τριών βαθμί-

δων- είναι δηλωτικό των προθέ-

σεων της πολιτικής ηγεσίας του 

ΥπΠΔΒΜΘ και της κυβέρνησης».

Την διαμαρτυρία της για την κατάργηση του θε-

σμού των Τμημάτων Αθλητικής Διευκόλυνσης 

(ΤΑΔ) που λειτουργούσαν σε σχολεία της Αργο-

λίδας, καταθέτει με ανακοίνωσή της η ΕΛΜΕ του 

νομού.

Όπως καταγγέλλουν οι καθηγητές, το Υπουργείο 

Παιδείας Δια Βίου Μάθησης και Θρησκευμάτων 

μετά από συνεχείς καθυστερήσεις και παλινω-

δίες, με  απόφασή του στις 9/12/2010 όρισε  τις 

προϋποθέσεις λειτουργίας των Τμημάτων Αθλη-

τικής Διευκόλυνσης, ξεκαθαρίζοντας ότι θα λει-

τουργήσουν μόνον εφόσον τα λειτουργικά κενά 

καλυφθούν από μόνιμους εκπαιδευτικούς. Η 

απόφαση αυτή τροποποιήθηκε στις 27/12/2010 

με τα σχολεία κλειστά λόγω διακοπών.

Μέχρι την έκδοση της σχετικής απόφασης, οι μα-

θητές των Γυμνασίων και του Λυκείου του νομού 

Αργολίδας που φοιτούσαν στα τμήματα αυτά δεν 

παρακολουθούσαν τα αθλήματα που είχαν επιλέ-

ξει και φυσικά δεν συμμετείχαν στο μάθημα της 

Φυσικής Αγωγής όπως οι υπόλοιποι συμμαθητές 

τους.

Πρόσφατα όμως, εγκρίθηκε στο νομό, μόνο το 

αίτημα του 1ου Γυμνασίου Άργους και αυτό μόνο 

για τα αθλήματα του στίβου και του ποδοσφαί-

ρου, όχι όμως και  για το άθλημα της πετοσφαίρι-

σης, παρότι πληρούσε τον απαιτούμενο αριθμό 

μαθητών. 

Η ΕΛΜΕ ζητά την άμεση έγκριση όλων των ΤΑΔ 

– ΕΤΑΔ όπως υποβλήθηκαν με αιτήματα των σχο-

λείων και την στελέχωση των τμημάτων αυτών 

με το απαιτούμενο διδακτικό προσωπικό και κα-

λούν τους εκπαιδευτικούς, τους μαθητές και τους 

γονείς τους να διεκδικήσουν τη λειτουργία όλων 

των τμημάτων Αθλητικής Διευκόλυνσης, όπως 

αυτά προτάθηκαν από τα σχολεία.

Σε γραπτή τους ανακοίνωση τονίζεται μεταξύ 

άλλων: «Η απαράδεκτη αυτή καθυστέρηση, εί-

ναι πλήρως ενταγμένη  στη πολιτική της Κυβέρ-

νησης για την  κατάργηση μιας σειράς θεσμών 

γιατί «στοιχίζουν», όπως ο θεσμός της ΠΔΣ, της 

Ενισχυτικής Διδασκαλίας, τα Κέντρα Περιβαλλο-

ντικής Εκπαίδευσης κλπ. Είναι αποτέλεσμα της 

μείωσης των δαπανών για την παιδεία που θα συ-

νεχισθεί με τις καταργήσεις ή συγχωνεύσεις σχο-

λικών μονάδων, στη μείωση των τμημάτων και 

αύξησης του αριθμού των μαθητών ανά τμήμα, 

στη μείωση των διορισμών και των προσλήψε-

ων αναπληρωτών, στη μείωση των λειτουργικών 

δαπανών των σχολείων και φυσικά των αμοιβών 

των εκπαιδευτικών. Είναι αποτέλεσμα των επιτα-

γών του ΔΝΤ – Τρόικας και Ε.Ε. για παραπέρα μεί-

ωση των ήδη πενιχρών δαπανών για την παιδεία.

Έχουμε ήδη διατυπώσει τους προβληματισμούς 

και τις αντιρρήσεις μας για τον τρόπο με τον 

οποίο ιδρύθηκαν και λειτουργούσαν πολλά ΤΑΔ 

και ΕΤΑΔ τα τελευταία χρόνια καθώς και τη διαδι-

κασία κάλυψης των λειτουργικών κενών. Αντιστε-

κόμαστε όμως στη τακτική του Υπουργείου να 

καταργεί θεσμούς αντί να αναζητεί τους τρόπους 

σωστής λειτουργίας τους». 

Διαμαρτυρόμαστε έντονα για την ουσιαστική κα-

τάργηση του θεσμού των Τμημάτων Αθλητικής 

Διευκόλυνσης (ΤΑΔ) που λειτουργούσαν σε σχο-

λεία του νομού μας.

Το Υπουργείο Παιδείας Δια Βίου Μάθησης και 

Θρησκευμάτων μετά από συνεχείς καθυστε-

ρήσεις και παλινωδίες, με  απόφασή του στις 

9/12/2010 όρισε  τις προϋποθέσεις λειτουργίας 

των ΤΑΔ – ΕΤΑΔ, ξεκαθαρίζοντας ότι θα λειτουρ-

γήσουν μόνον εφόσον τα λειτουργικά κενά καλυ-

φθούν από μόνιμους εκπαιδευτικούς κλ. ΠΕ11. Η 

απόφαση αυτή τροποποιήθηκε στις 27/12/2010 

με τα σχολεία κλειστά λόγω διακοπών.

Μέχρι την έκδοση της σχετικής απόφασης, οι μα-

θητές των Γυμνασίων και του Λυκείου του νομού 

μας που φοιτούσαν στα τμήματα αυτά δεν παρα-

κολουθούσαν τα αθλήματα που είχαν επιλέξει και 

φυσικά δεν συμμετείχαν στο μάθημα της Φυσι-

κής Αγωγής όπως οι υπόλοιποι συμμαθητές τους.

Σύμφωνα με την ΕΛΜΕ η απόφαση αυτή, πέρα 

από το γεγονός της μεγάλης καθυστέρησης έκ-

δοσής της,  είναι απαράδεκτη γιατί:

α) Είναι αδιανόητη οποιαδήποτε αλλαγή στα 

μέσα της σχολικής χρονιάς

β) Στερεί από τους μαθητές και του συγκεκριμέ-

νου σχολείου και των άλλων σχολείων τη δυνα-

τότητα  να φοιτήσουν σε ΤΑΔ και ΕΤΑΔ που επι-

θυμούν

γ) Δεν παίρνει υπόψη της την αυτονόητη μείωση 

του αριθμού των μαθητών μετά από τόσους μή-

νες καθυστέρησης της έγκρισης των τμημάτων

δ) Ακυρώνει όλες τις διαδικασίες που προηγή-

θηκαν (σύνταξη πινάκων μονίμων και αναπλη-

ρωτών και νέες αιτήσεις μονίμων κατά το  μήνα 

Δεκέμβριο)

ε) Δεν παίρνει υπόψη της ούτε καν τη δυνατότη-

τα κάλυψης των κενών από μονίμους εκπαιδευτι-

κούς, παρότι και σε αντίθετη περίπτωση έπρεπε 

να καλυφθούν τα κενά με αναπληρωτές.

στ) Προκαλεί μεγάλη αναστάτωση στη λειτουρ-

γία των σχολείων και μετακινήσεις των μαθη-

τών σε άλλα τμήματα. Οι μετακινήσεις αυτές θα 

γίνουν αναγκαστικά στα περισσότερα σχολεία, 

είτε γιατί είναι εξαιρετικά άνιση η κατανομή των 

μαθητών στα τμήματα είτε λόγω της κατάργησης 

αθλημάτων.



Επιμελητήριο για όλο το νομό 

και όχι μόνο για την πόλη του 

Άργους, θέλει η Ομοσπονδία 

Επαγγελματιών Βιοτεχνών 

Έμπορων Αργολίδας, αντιδρώ-

ντας για μία ακόμα φορά στην 

πάγια απόφαση η εκλογική δι-

αδικασία να γίνεται μόνο στο 

κτήριο του Επιμελητηρίου και 

να μην δημιουργούνται εκλο-

γικά τμήματα και στις άλλες 

πόλεις ώστε να διευκολύνονται 

τα μέλη που επιθυμούν να ψη-

φίσουν. 

Είναι πραγματικά παράλογο, 

να μην δημιουργούνται δύο 

ακόμα εκλογικά τμήματα στο 

Ναύπλιο και στο Κρανίδι, 

ώστε να μπορούν να ψηφί-

ζουν τα μέλη χωρίς να μετα-

κινούνται. Ιδιαίτερα οι επαγ-

γελματίες από την Ερμιονίδα 

για να ψηφίσουν στο ΕΒΕΑ 

χρειάζεται να κάνουν ολόκλη-

ρο ταξίδι.

Είναι χαρακτηριστικό ότι η 

αποχή είναι τεράστια μόνο 

και μόνο για τον συγκεκριμέ-

νο λόγο. Από τα 10.500 μέλη 

συνήθως ψηφίζουν περί τα 

2.500 μέλη, ενώ όλοι οι υπό-

λοιποι απέχουν. Η πλειοψηφία 

όσων ψηφίζουν είναι από το 

Άργος, αφού οι υπόλοιποι δεν 

διευκολύνονται.

Άλλωστε αυτή είναι και η αιτία 

που από το σύνολο των μελών 

του παρόντος διοικητικού 

συμβουλίου κανένας δεν είναι 

από την Ερμιονίδα ή από το 

Ναύπλιο. Από την στιγμή που 

δεν πηγαίνουν να ψηφίσουν 

τα μέλη από αυτές τις περιοχές 

δεν εκλέγονται ούτε οι υποψή-

φιοι.

Η Ομοσπονδία Επαγγελματι-

ών Βιοτεχνών Έμπορων Αργο-

λίδας, αντιδρώντας σε αυτήν 

την συνεχιζόμενη πρακτική, 

εγκαίρως με γραπτό αίτημα, 

εκφράζει  την έντονη δυσα-

ρέσκεια  όλων των μελών της 

και των Φορέων του Νομού για 

τον τρόπο με τον οποίο αντιμε-

τωπίζονται οι Επιμελητηριακές 

Εκλογές. 

Όπως τονίζει ο πρόεδρος 

 της Ομοσπονδίας Παναγιώτης 

Μακρής και 0ο γραμματέας 

Θεόδωρος Κρεμύδας «σε μια 

δύσκολη οικονομική και κοι-

νωνική συγκυρία με τις επι-

χειρήσεις να αντιμετωπίζουν 

δυσβάστακτα προβλήματα, 

είναι απαραίτητο και συνετό 

να τονίσουμε την σημασία της 

ψήφου  όλων των μελών μας». 

Με μόνο στόχο την παρακινη-

τική διευκόλυνση των μελών 

κατά ευχέρεια τοπικής προσέγ-

γισης και χρονικής επαρκούς 

άνεσης, η Ομοσπονδία Επαγ-

γελματιών Βιοτεχνών Εμπόρων 

Αργολίδας με το έγγραφό της 

προς την Εκλογική Επιτρο-

πή Επιμελητηρίου, πρότεινε 

την  δημιουργία δυο επιπλέον 

εκλογικών κέντρων (Ναύπλιο, 

και Ερμιονίδα) Βάση του Άρ-

θρου 1 του Π.Δ 193/1997 σύμ-

φωνα με το οποίο « Οι εκλογές 

μπορούν να διενεργούνται και 

σε άλλον χώρο εκτός του κατα-

στήματος του Επιμελητηρίου ή 

και εκτός της έδρας του, μετά 

από απόφαση της εκλογικής 

επιτροπής.»

Σκοπός των προτάσεων – όπως 

τονίζεται - είναι να γίνει η εκ-

προσώπηση όλων των επιχει-

ρηματιών μελών, αντιπροσω-

πευτικότερη, με την έννοια της 

κατά το δυνατόν ευρύτερης 

συμμετοχής μεγάλου αριθμού 

μελών μας στην εκλογική δια-

δικασία.

Ανάλογη πρόταση είχε γίνει 

και από την παράταξη του κου 

Μαυράκη, ωστόσο δεν είχε 

ψηφιστεί από την πλειοψηφία, 

ενώ το αίτημα έχει κατά και-

ρούς υποβληθεί και από τους 

εμπορικούς συλλόγους Ναυ-

πλίου και Κρανιδίου.

Π
Ε

Μ
Π

Τ
Η

 2
0

.0
1

.1
1

17

Μασάει τα λόγια του ο Κουσελάς και αποφεύγει να απαντήσει ξεκάθαρα

Δεν γλιτώνει το λουκέτο η Δ.Ο.Υ. Κρανιδίου

Οι επαγγελματοβιοτέχνες ζητούν να «ανοίξει» το Επιμελητήριο σε όλα τα μέλη του

ΕΒΕΑ: Να ψηφίσουν και Ναύπλιο - Ερμιονίδα

Ασαφής ήταν η απάντηση του 

υφυπουργού Οικονομικών Δ. 

Κουσελά, στην ερώτηση του 

βουλευτή Γιάννη Ανδριανού για 

το μέλλον της εφορίας Κρανιδί-

ου. 

Ο υφυπουργός στην απάντη-

σή του αναφέρει: «Στα πλαίσια 

του κοινωνικού διαλόγου για 

την αναμόρφωση του φορο-

λογικού συστήματος, είχε τεθεί 

στη διαβούλευση και η αναδι-

οργάνωση των Κεντρικών και 

Περιφερειακών Φορολογικών 

και Τελωνιακών Υπηρεσιών του 

Υπουργείου Οικονομικών και εί-

χαν συσταθεί Ομάδες Εργασίας 

με τη συμμετοχή των κοινωνι-

κών, επαγγελματικών και πα-

ραγωγικών φορέων της χώρας 

με έργο τη μελέτη του θέματος 

αυτού. Προς το παρόν δεν έχουν 

ληφθεί οι τελικές αποφάσεις για 

την αναδιοργάνωση των φορο-

λογικών και τελωνειακών Υπη-

ρεσιών».

Οι αντιδράσεις για το αναμενό-

μενο κλείσιμο της εφορίας Κρα-

νιδίου, ήρθαν από επαγγελματι-

κούς φορείς της περιοχής, από 

τον δήμαρχο Δημήτρη Καμιζή 

και από λογιστές. Η Συντονιστι-

κή Επιτροπή Λογιστών Φοροτε-

χνικών μάλιστα έχει προβάλει 

συγκεκριμένα επιχειρήματα 

υπέρ της συνέχισης λειτουργίας 

της εφορίας. Μεταξύ άλλων επι-

σημαίνουν: 

Η Δ.Ο.Υ. Κρανιδίου λειτουργεί 

χωρίς διακοπή μετά το 1945 μέ-

χρι σήμερα και μάλιστα μέχρι 

το 1988 εξυπηρετούσε εκτός 

από την Ερμιονίδα και το νησί 

των Σπετσών που βρίσκεται 

σε απόσταση 4 μιλίων από τις 

ακτές του Δήμου Κρανιδίου. 

Εκτός από την ιστορικότητα 

που προαναφέρθηκε υπάρ-

χουν οι κάτωθι σοβαροί λό-

γοι που επιβάλλουν την δια-

τήρηση της Δ Ο Υ Κρανιδίου. 

1) Η μεγάλη απόσταση από 80 

km έως 130km των διαφόρων πε-

ριοχών της Ερμιονίδας από την 

πλησιέστερη σ την πρωτεύου-

σα του Νομού Δ.Ο.Υ Ναυπλίου. 

2) O χρόνος που απαιτείται για 

την μετάβαση και επιστροφή 

από την Ερμιονίδα στο Ναύπλιο 

λόγω του κακού οδικού δικτύου 

ανέρχεται σε 3 ώρες τουλάχιστον. 

3) Η Δ Ο Υ Κρανιδίου έχει την 

έδρα της στο Κρανίδι και εξυ-

πηρετεί το νέο καλλικρατικό 

Δήμο Ερμιονίδας, που έχει ανα-

πτυχθεί οικονομικά και του-

ριστικά και το καλοκαίρι εξυ-

πηρετεί με τις υπηρεσίες της 

μεγάλο αριθμό επισκεπτών. 

4) Η Δ.Ο.Υ Κρανιδίου εξυπη-

ρετεί την επαρχία Ερμιονίδας 

με 20.000 κατοίκους περίπου 

(συμπεριλαμβανομένων και 

των αλλοδαπών που εργάζο-

νται στην περιοχή) και κατά τη 

διάρκεια της τουριστικής πε-

ριόδου ανέρχονται σε 30.000 . 

5) Λόγω της ανωτέρω αναφερό-

μενης ανάπτυξης της περιοχής 

τα έσοδα της Δ Ο Υ Κρανιδίου 

τα τελευταία χρόνια είναι αυ-

ξημένα και πολύ μεγαλύτερα 

από πολλές άλλες Δ Ο Υ Β΄ τά-

ξεως και τα οποία ανέρχονται 

πλέον σε 18.000.000 ΕΥΡΩ 

6) H Δ Ο Υ Κρανιδίου την τελευ-

ταία 20 ετία έφτανε τους στό-

χους που έθεσε το Υπουργείο 

Οικονομικών με αριθμό υπαλ-

λήλων πάντοτε μικρότερο κατά 

πολύ από τις είκοσι μία προ-

βλεπόμενες οργανικές θέσεις. 

7) Οι δηλώσεις φορολογίας ει-

σοδήματος, που υποβάλλονται 

στην Δ Ο Υ Κρανιδίου ανέρχο-

νται στις 8.000 και οι επιχειρή-

σεις της περιοχής, που ανήκουν 

στην αρμοδιότητα της, σε 2.200 

περίπου. 
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Έχετε χάσει το ποδήλατό σας; 

Εάν είναι ένα από αυτά ελάτε να το παραλάβετε
Για κλεμμένα και ξεχασιάρηδες

Μια ωραία πρωτοβουλία του Δήμου Αθηναίων που μπορεί να βρει μιμητές σε Άργος και Ναύπλιο.

Στο Τμήμα Ελέγχου Εμπορίου της Διεύθυνσης Δημοτικής Αστυνομίας του δήμου Αθηναίων φυλάσσο-

νται κατασχεμένα και εγκαταλειμμένα ποδήλατα. Αν έχετε χάσει το ποδήλατό σας και το αναγνωρίσετε 

σε κάποια από τις φωτογραφίες, παρακαλούμε απευθυνθείτε στο Γραφείο Αποθήκης, οδός Αρμοδίου 

έναντι 16, ώρες 9:00 έως 14:00, κατά τις εργάσιμες ημέρες, προσκομίζοντας τα απαραίτητα δικαιολογη-

τικά προκειμένου να το παραλάβετε.

Απαραίτητα δικαιολογητικά 

* δήλωση κλοπής, ή * τιμολόγιο αγοράς, ή * φωτογραφία.

Όλα τα παραπάνω με πλήρη περιγραφή του ποδηλάτου, δηλαδή μάρκα, τύπο (mountain, trekking 

κλπ.), αριθμό πλαισίου, χρώμα και οτιδήποτε άλλο πρόσφορο προς αναγνώριση του ποδηλάτου.

Πληροφορίες: κ. Μαγκλής ΜιχάληςΤηλ.: 210 3246940

Ποδηλατική Λογοτεχνία: Χάρτινα Ποδήλατα
Ένα πολύ όμορφο βιβλίο, συλλογικής εργασίας κυκλοφόρησε πριν λίγες ημέρες με 150 σελίδες, από 6 

συγγραφείς και περιλαμβάνει18 διηγήματα, 1 ζωγραφιά και 4 σκίτσα του Λέανδρου, από τις εκδόσεις 

των συναδέλφων και τους ΠΟΔΗΛΑΤισσΕΣ

Τιμή 5 ευρώ στα βιβλιοπωλεία.

Επιλογές αγοράς:

1) Κεντρική διάθεση. (Δείτε στο τέλος.)

2) Οποιοδήποτε βιβλιοπωλείο αν δεν το έχει, συνήθως θα μπορέσει να σας το φέρει, αν ξέρει που είναι 

η κεντρική διάθεση.

3) Με ποδηλατοκούριερ ή κούριερ στο σπίτι (χώρο εργασίας) σας. 

Μπορείτε να το παραγγείλετε με ποδηλατοκούριερ ή κούριερ (αν μένετε πιο μακριά) στην πόρτα σας 

με 3 ευρώ (ειδική τιμή) από BondEx courier και Collective courier (τους οποίους και ευχαριστούμε πάρα 

πολύ) που συνεισφέρουν στο φτηνό και αφιλοκερδή χαρακτήρα του εγχειρήματος με μια ειδική τιμή 

μόνο για εμάς.

Τα έσοδα θα διατεθούν από την πλευρά των Εκδόσεων των Συναδέλφων στο ταμείο του Συλλόγου 

Υπαλλήλων Βιβλίου Χάρτου (ένα από τα πιο δημοκρατικά και δυναμικά σωματεία στην Αθήνα) και από 

την πλευρά των ΠΟΔΗΛΑΤισσΩΝ θα διατεθούν για να ιδρυθεί μια ποδηλατική βιβλιοθήκη στο χώρο 

των Φίλων του ποδηλάτου. 

Που μπορείτε να βρείτε τα βιβλία των «εκδόσεων των συναδέλφων»; Zητείστε τα στα γραφεία του 

Συλλόγου Υπαλλήλων Βιβλίου - Χάρτου Αττικής 

(Λόντου 6 β’ όροφος Εξάρχεια, τηλέφωνο: 210-3820537) 

Ανοιχτά κάθε Πέμπτη απόγευμα.

Καθώς και σε επιλεγμένα κεντρικά βιβλιοπωλεία.

Κεντρική διάθεση για τα βιβλιοπωλεία στην Αθήνα: 

ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΟ ΒΙΒΛΙΟΠΩΛΕΙΟ (Θεμιστοκλέους 37, Εξάρχεια, τηλ. 210-3802644) 

ΧΡΙΣΤΑΚΗΣ (Ιπποκράτους 10-12, τηλ. 210-3639336)

Κεντρική διάθεση για τα βιβλιοπωλεία στη Θεσσαλονίκη: 

ΠΡΟΜΗΘΕΥΤΙΚΗ (Προξένων 7, περιοχή Διοικητήριο, τηλ. 2310-235364) ή επικοινωνείστε: Αθήνα 6970-

225917, Θεσσαλονίκη 6973-692442.

Μην ξεμείνεις με ένα ποδήλατο που θα μισήσεις. 

Μερικές συμβουλές για την αγορά ποδηλάτου.
Τι είδος ποδηλάτου να αγοράσεις;  

Η αγορά κυριαρχείται από τα αποκαλούμενα 

«mountain-bikes». Αυτά τα ποδήλατα είναι σίγουρα 

βολικά. Μην με πάρετε στραβά, μ’ αρέσουν. Παρόλα 

αυτά αν πρόκειται να αγοράσεις ένα μόνο ποδήλατο, 

το μάουντεν είναι πιθανώς η λάθος επιλογή εκτός κι αν 

σχεδιάζεις να πηγαίνεις σε κακοτράχαλα μονοπάτια και 

άλλα τέτοια. 

Υβρίδιο ή City

Αν σχεδιάζεις να ποδηλατείς κυρίως σε ασφαλτοστρω-

μένους δρόμους στην πόλη, ένα «υβρίδιο» είναι στην 

πραγματικότητα η καλύτερη επιλογή. Αυτό μοιράζεται 

αρκετά κοινά χαρακτηριστικά με το μάουντεν, αλλά 

έχει πιο ομαλά και λεπτά λάστιχα και ελαφρύτερο σκε-

λετό (στην ίδια κατηγορία τιμής). 

Λάστιχα

Πάρα πολλοί άνθρωποι οδηγούν μάουντεν με μεγάλα 

τρακτερωτά λάστιχα στην πόλη. Ίσως αυτό να έχει 

μια λογική αν θες να μεγιστοποιήσεις την γυμναστική 

που κάνεις για μια μικρή, αργή βόλτα. Αυτά τα λάστιχα 

είναι θορυβώδη και δεν κυλάνε καλά στους ομαλούς 

δρόμους. 

Φυσικά, αν αγοράσεις το ποδήλατό σου από ένα εξειδι-

κευμένο ποδηλατάδικο, μπορείς να ζητήσεις να σου αλ-

λάξουν τα στάνταρ τρακτερωτά λάστιχα του μάουντεν 

με κάποια πιο ομαλά. Αυτό σου δίνει την ευχέρεια να 

ξαναγυρίσεις στα τρακτερωτά αν το ρίξεις στην εκτός 

δρόμου ποδηλασία. 

Ποδηλατάδικα

Στη θεωρία ένα εξειδικευμένο ποδηλατάδικο πρέπει να 

είναι το μέρος που θα πας για ένα καλό ποδήλατο. Αν 

είσαι διατεθειμένος να ξοδέψεις τουλάχιστον 200 ευρώ 

για ένα ποδήλατο, αυτή είναι η σωστή κίνηση. 

Μεταχειρισμένο

Δυστυχώς, αν δεν θέλεις να ξοδέψεις τόσα η καλύτερη 

λύση είναι να αγοράσεις ένα μεταχειρισμένο ποδήλατο. 

Ένα μεταχειρισμένο ποδήλατο συνήθως θα ζήσει πάρα 

πολλά χρόνια μιας και τα εξαρτήματα ενός ποδηλάτου 

είναι αρκετά ανθεκτικά και ένας καλός σκελετός αντέχει 

μια ζωή. 

Αν έχετε 150 ευρώ για να ξοδέψετε θα πάρετε -αν 

προσέξετε- ένα καλύτερο μεταχειρισμένο ποδήλατο απ’ 

ότι ένα καινούργιο. 

Ένα άλλο πράγμα για να προσέξετε είναι να μην είναι 

κλεμμένο το ποδήλατο που αγοράζετε, μην αγοράζετε 

άρα από κάποιον που σας προσεγγίζει στο δρόμο, 

κάποιον που πουλάει σε εξωφρενικά χαμηλή τιμή ή 

πουλάει πολλά ταυτόχρονα.
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Της Δήμητρας Τού-

ντα, διαιτολόγος, δι-

ατροφολόγος

Στη συσκευασία των 

τροφίμων παρέχο-

νται πληροφορίες 

που μας βοηθούν να 

επιλέξουμε μεταξύ 

διαφορετικών τρο-

φίμων. Δεδομένου 

ότι η Ελλάδα είναι 

μέλος της Ευρωπαϊ-

κής Ένωσης, οι νόμοι σχετικά με τις ετικέτες 

τροφίμων είναι βασισμένοι σε κοινοτική νο-

μοθεσία.

Συγκεκριμένα, σε μια ετικέτα αναγράφονται:

Πληροφορίες που απαιτούνται από το νόμο 

όπως η ονομασία πώλησης, τα συστατικά, 

το βάρος ή ο όγκος του τροφίμου και άλλες 

χρηστικές πληροφορίες.

Πληροφορίες που δεν απαιτούνται από το 

νόμο, δηλαδή οι πληροφορίες διατροφής, 

όπως  

Η ενεργειακή αξία του τροφίμου σε θερμίδες 

(kcal) και σε kJ.

Η ποσότητα της πρωτεΐνης, των υδατανθρά-

κων και του λίπους σε γραμμάρια (g)

Προαιρετικά, η ποσότητα των σακχάρων, 

του κορεσμένου λίπους, των φυτικών (εδώ-

διμων) ινών και του νατρίου. 

Ισχυρισμοί Διατροφής

Μελέτη πανελλήνιου συλλόγου διαιτολό-

γων – διατροφολόγων

Το δείγμα της μελέτης αποτελούνταν από 

478 ενήλικες, από τους οποίους ζητήθηκε να 

συμπληρώσουν ένα ερωτηματολόγιο γνώ-

σεων σχετικά με την ετικέτα διαθρεπτικής 

επισήμανσης. Ο ΠΣΔΔ μελέτησε τις γνώσεις 

του καταναλωτικού κοινού σχετικά με τις ετι-

κέτες τροφίμων και μετά από την ανάλυση 

των ερωτηματολογίων προέκυψαν τα ακό-

λουθα συμπεράσματα:

27,7% του δείγματος είχε ελλιπείς γνώσεις, 

ενώ επιπλέον 40,5% των ατόμων που ερω-

τήθηκαν είχαν μέτριες γνώσεις και μόνο το 

31,8% είχε καλύτερη εκτίμηση των πληρο-

φοριών που παρέχονται από τις ετικέτες.

Η κύρια πηγή ενημέρωσης του καταναλω-

τικού κοινού είναι τα ΜΜΕ (42,7%), ενώ ένα 

εξίσου σημαντικό ποσοστό (41,6%) λαμβά-

νει τις πληροφορίες του από επιστήμονες 

όλων των επαγγελμάτων υγείας.

Οι ενήλικες ηλικίας 35-54 ετών έχουν καλύτε-

ρες γνώσεις σε σχέση με τις λοιπές ηλικιακές 

ομάδες. Αυτό πιθανόν οφείλεται στο γεγονός 

ότι η συγκεκριμένη ηλικιακή ομάδα είναι πιο 

ευαισθητοποιημένη σε θέματα διατροφής, 

σε σχέση με τις νεαρότερες και μεγαλύτερες 

ηλικίες.

Οι κάτοικοι των μεγάλων πόλεων εμφανί-

ζονται να αντιλαμβάνονται καλύτερα τις 

πληροφορίες που δίνονται στις ετικέτες, σε 

σχέση με τους κατοίκους χωριών και νήσων. 

Επιπλέον, οι απόφοιτοι τριτοβάθμιας εκπαί-

δευσης είναι καλύτερα πληροφορημένοι, σε 

σχέση με τους αποφοίτους δευτεροβάθμιας 

εκπαίδευσης.

Όπως είναι αναμενόμενο, οι καταναλωτές 

που διαβάζουν συχνά/ πάντα τις ετικέτες 

τροφίμων είναι και οι καλύτερα ενημερωμέ-

νοι καταναλωτές και έχουν σαφώς καλύτερη 

γνώση όσον αφορά στις ετικέτες τροφίμων.

Ιδιαίτερο ενδιαφέρον παρουσιάζουν τα πο-

σοστά σωστών απαντήσεων σε ορισμένες 

ερωτήσεις διατροφικών γνώσεων που σχε-

τίζονται με τις ετικέτες τροφίμων. Συγκεκρι-

μένα: 

Μόνο το 54% των καταναλωτών γνωρίζει ότι 

το θρεπτικό συστατικό που πρέπει να αναζη-

τούν στην ετικέτα του τροφίμου προκειμέ-

νου το τρόφιμο να μην επηρεάζει τα επίπεδα 

σακχάρου στο αίμα τους είναι οι υδατάνθρα-

κες.

Αντίθετα, σε ποσοστό περίπου 82% οι ερω-

τηθέντες γνωρίζουν ότι τα κορεσμένα λιπα-

ρά είναι αυτά που σχετίζονται περισσότερο 

με την υγεία της καρδιάς και των αγγείων.

Εξίσου εντυπωσιακό είναι το γεγονός ότι 43% 

του δείγματος δεν γνωρίζει ότι οι υπερτα-

σικοί ασθενείς πρέπει να ελέγχουν τις ετικέ-

τες των τροφίμων, ώστε να περιορίζουν την 

πρόσληψη νατρίου. Επιπλέον, όταν δόθηκε η 

περιεκτικότητα ενός τροφίμου σε νάτριο και 

ζητήθηκε να εκτιμήσουν την ποσότητα του 

νατρίου στο τρόφιμο, μόνο το 16% μπόρεσε 

να ταξινομήσει το προϊόν σωστά ως υψηλής 

περιεκτικότητας σε νάτριο και αλάτι.

Αντίθετα, οι γνώσεις σχετικά με την πρόσλη-

ψη ασβεστίου και φυτικών ινών είναι πολύ 

καλές, πιθανόν λόγω της γενικής εκστρατεί-

ας ενημέρωσης σχετικά με την οστεοπόρω-

ση και την αξία των φυτικών ινών. 

Τέλος, είναι δυστυχώς αποθαρρυντικό το 

γεγονός ότι περίπου 1 στους 3 καταναλωτές 

δεν φαίνεται να μπορεί να εκτιμήσει τις θερ-

μίδες που θα προσλάβει από την κατανάλω-

ση ενός ποτηριού γάλακτος, όταν διαβάζει 

την ετικέτα του γάλακτος που αναφέρεται 

στα 100ml.

Σύνοψη

Η εκπαίδευση των καταναλωτών είναι σίγου-

ρο ότι θα αποτελέσει μοχλό πίεσης, ώστε ο 

ανταγωνισμός στην αγορά των τροφίμων να 

επικεντρωθεί περισσότερο σε θέματα ασφά-

λειας και ποιότητας. Τέλος, αξίζει να σημειω-

θεί ότι, πέρα από την ασφάλεια, η εκπαίδευ-

ση του καταναλωτή θα οδηγήσει σε μείωση 

του κόστους ποιότητας των τροφίμων (π.χ. 

μείωση των αλλοιωμένων συσκευασιών πριν 

από την ημερομηνία λήξης), με σημαντικά 

οικονομικά οφέλη για την ελληνική βιομηχα-

νία τροφίμων.

Ετικέτες τροφίμων – διαθρεπτική επισήμανση

Η σημασία της έγκαιρης διάγνωσης των μαθησιακών διαταραχών
Toυ Άγγελου Τράκα, Λογοθεραπευτής, 

Επιστημονικός συνεργάτης Κέντρου 

Έρευνας και Εφαρμογής Σύγχρονων 

Προγραμμάτων Ειδικών Θεραπειών

Οι μαθησιακές δυσκολίες είναι από τους 

πιο συχνούς λόγους προβλημάτων και 

αποτυχιών στο σχολείο. Παρατηρώντας 

τα προβλήματα και τις δυσκολίες των 

παιδιών τους στα σχολικά μαθήματα 

οι γονείς μου απευθύνουν εύλογα 

και συγκεκριμένα ερωτήματα όπως 

:¨Είναι έξυπνο το παιδί, κάνει πολλές 

προσπάθειες και επιδιώκει να είναι καλός 

μαθητής, όμως δυσκολεύεται  και δεν 

καταφέρνει να διεκπαιρεώσει τις εργασίες 

του με αποτέλεσμα να μένει πίσω σε 

σχέση με τους συνομίληκους  του. Γιατί; 

Τι συμβαίνει; Τι φταίει; Διορθώνεται αυτή 

η κατάσταση;

Οι απαντήσεις υπάρχουν. Πρώτα απ΄όλα 

πρέπει να τονίσω τη σημασία της 

πρόληψης και της έγκαιρης διάγνωσης 

των μαθησιακών διαταραχών από την 

προσχολική ηλικία. Στις μαθησιακές 

διαταραχές , εφ΄όσων πρόκειται για 

άτομο ψυχικά και φυσιολογικά υγιές, 

δηλαδή στις μαθησιακές διαταραχές 

τύπου δυσλεξίας, η διαγνωστική 

διαδικασία είναι πολύ σημαντική , με την 

έννοια ότι η δυσλεξία δεν αποτελεί πλέον 

μία απλή παιδαγωγική διαταραχή αλλά 

όπως είναι αποδεκτό από το σύνολο της 

επιστημονικής κοινότητος, η δυσλεξία 

είναι μια συγκεκριμένη λειτουργική 

εγκεφαλική  διαταραχή. Έτσι η έγκαιρη 

διάγνωση θα οδηγήσει σε έγκαιρη 

θεραπευτική προσέγγιση και μπορεί να 

αποτρέψει την εξέλιξη της κατάστασης 

σε πολύ χειρότερο επίπεδο.

Τώρα πως και ποιος μπορεί να ανιχνεύσει 

τις πιθανές μαθησιακές δυσκολίες που 

έρχονται στην προσχολική ηλικία; Μα 

φυσικά εσείς οι γονείς .Για την προσχολική 

ηλικία τα κριτήρια εξέτασης είναι σε 

επίπεδο παρατήρησης της λεκτικής και 

της γενικότερης συμπεριφοράς. Έτσι αν 

παρατηρήσετε κάποια από τα παρακάτω 

σημεία τότε θα πρέπει να απευθυνθείτε 

σε κάποιον ειδικό για να πάρετε 

κατευθύνσεις.

-Πολύ πιθανή χρονική καθυστέρηση της 

ομιλίας

-Υπερκινητικότητα, αδυναμία 

συγκέντρωσης προσοχής

-Απαντά σε ερωτήσεις μετά από αρκετή 

σκέψη και συνήθως οι απαντήσεις είναι 

μονολεκτικές

-Λάθη στην εκφορά συμφώνων

-Περισσότερα λάθη στην εκφορά 

πολυσύλλαβων λέξεων

-Σύγχυση συμφώνων

-φτωχή φωνοτακτική δομή 

-Συμμετέχει στις δραστηριότητες του 

νηπιαγωγείου ,κυρίως όμως στα παιχνίδια, 

ενώ όπου απαιτηθεί χρήση λεκτικών 

δεδομένων προσπαθεί να συμμετέχει 

στη συνέχεια ΄μως εγκαταλείπει

-Απροσεξία 

-Παρορμητικότητα



Στο υπουργείο Αγροτικής Ανά-

πτυξης συναντούνται σήμερα 

με τον υφυπουργό Γιάννη Κου-

τσούκο οι παραγωγοί της Αργο-

λίδας.

Η σύσκεψη προκλήθηκε από 

παρέμβαση του βουλευτή Αρ-

γολίδας Γιάννη Ανδριανού.

Ο κος Ανδριανός έθεσε την 

ανάγκη για άμεση σύγκλιση σύ-

σκεψης υπό την προεδρία του 

αρμόδιου Υπουργού Αγροτικής 

Ανάπτυξης όλων των ενδιαφε-

ρομένων μερών με τη συμμετο-

χή και εκπροσώπων των θεσμι-

κών φορέων της Αργολίδας, για 

την εξέταση και αντιμετώπιση 

του συνόλου των προβλημάτων 

που αντιμετωπίζει η παραγωγή 

πορτοκαλιών και μανταρινιών 

και για τη συγκρότηση μιας ολο-

κληρωμένης πολιτικής για τα 

εσπεριδοειδή, κατά τη συζήτη-

ση στη Βουλή της Ερώτησής του 

σχετικά με τα προβλήματα στην 

παραγωγή εσπεριδοειδών.

Ο βουλευτής Αργολίδας επιση-

μανε στην τοποθέτησή του:

«Τα εσπεριδοειδή αποτελούν 

βασικό προϊόν, με πολλά προ-

βλήματα. Πρέπει να παραδε-

χθείτε ότι τα προβλήματα είναι 

πάρα πολλά κι οι παραγωγοί 

βρίσκονται σε απόγνωση. Οι πα-

ραγωγοί δεν καλύπτουν ούτε τα 

έξοδά τους. 

Ενδεικτικά σας αναφέρω τις 

εξαντλητικές καθυστερήσεις 

και τη δαιδαλώδη εμπλοκή της 

γραφειοκρατίας στην καταβολή 

των ευρωπαϊκών επιδοτήσεων 

- ακόμα και για τα έτη 2008 και 

2009 για τα χυμοποιήσιμα πορ-

τοκάλια - αλλά και τις απελπι-

στικά χαμηλές εμπορικές τιμές 

που δεν καλύπτουν το κόστος 

παραγωγής. Δεκατρία λεπτά, 

κύριε Υπουργέ, είναι η τιμή που 

κόβουν σήμερα οι παραγωγοί. 

Αν απ’ αυτά τα λεπτά αφαιρέσε-

τε τα 3,5, που αποτελούν έξοδα 

κοπής, και τις κρατήσεις 5%, 

αντιλαμβάνεστε τι συμβαίνει, 

αντιλαμβάνεστε την τραγική 

κατάσταση των παραγωγών. Και 

μάλιστα παρά τις χαμηλές τιμές, 

υπάρχει χαμηλή απορρόφηση 

των προϊόντων στην αγορά. 

Υπάρχει ανεξέλεγκτη, παράνο-

μη ελληνοποίηση γεωργικών 

προϊόντων από τρίτες χώρες και 

αθέμιτος ανταγωνισμός. 

Υπάρχουν τα αποτελέσματα της 

αύξησης της τιμής των καυσί-

μων και του ηλεκτρικού ρεύ-

ματος, αλλά και το τιμολογιακό 

καθεστώς της ΔΕΗ, που είναι αρ-

νητικά για τον παραγωγό. Ανα-

φέρω ενδεικτικά, ότι για τους 

ανεμομίκτες -μηχανήματα που 

λειτουργούν μόνο όταν υπάρχει 

παγετός- οι παραγωγοί πληρώ-

νουν πάγιο στη ΔΕΗ, όλο το χρό-

νο, ακόμα και το καλοκαίρι.

Απέναντι σε όλα αυτά και επι-

προσθέτως στις ζημιές που 

έχουν παρατηρηθεί τελευταία 

από τα καιρικά φαινόμενα με 

αποτέλεσμα να παρατηρείται 

συχνά έντονη καρπόπτωση, η 

λύση δεν μπορεί να είναι άλλη 

παρά η διαμόρφωση μιας ολο-

κληρωμένης εθνικής πολιτικής 

για τα εσπεριδοειδή. Είναι επι-

τακτικό, λοιπόν, να γίνει αυτή η 

συνάντηση, να είναι ουσιαστική 

-χαίρομαι που την ανακοινώ-

σατε πριν από λίγο, για την Πέ-

μπτη- να συμμετέχουν όλοι οι 

ενδιαφερόμενοι και να είναι μια 

σύσκεψη ευρύτατη, ώστε να συ-

ζητηθούν σε βάθος όλα τα προ-

βλήματα και να συμφωνηθεί μια 

συνολική αντιμετώπισή τους.

Ήδη στην Αργολίδα παραγω-

γοί σκέφτονται να αφήσουν τα 

χωράφια τους, γιατί πλέον δεν 

βγάζουν ούτε τα έξοδά τους. 

Είμαι σίγουρος ότι κανείς μέσα 

σε αυτή την Αίθουσα δεν θέλει 

αυτό το μέλλον για τον αγροτικό 

μας κόσμο. Αυτό που χρειάζεται 

η χώρα σήμερα είναι ανάπτυξη 

παντού και βέβαια ανάπτυξη 

στον πρωτογενή τομέα, όπου τα 

περιθώρια για μια νέα πράσινη, 

αειφόρο και πολλαπλά επικερδή 

λογική είναι τεράστια. 

Η πολιτεία οφείλει να σκύψει με 

σοβαρότητα και υπευθυνότητα 

στα προβλήματα, που αντιμε-

τωπίζουν οι παραγωγοί μας. Τα 

ελληνικά εσπεριδοειδή, το ελ-

ληνικό ελαιόλαδο, το ελληνικό 

κρασί, το ελληνικό μέλι και τόσα 

άλλα προϊόντα είναι όχι απλώς 

ποιοτικά, αλλά από τα καλύτε-

ρα στον κόσμο. Αν, λοιπόν, δεν 

αξιοποιηθούν τα ανώτερα ποιο-

τικά χαρακτηριστικά των προϊό-

ντων μας, αν δεν αξιοποιηθεί ο 

τεράστιος πλούτος της γης μας 

και του ανθρώπινου δυναμικού 

μας - γι’ αυτό όμως, προϋπόθε-

ση είναι μια στρατηγική, όπου 

η πολιτεία θα είναι αρωγός και 

όχι δυνάστης - λυπάμαι που το 

λέω, αλλά τότε το αύριο προ-

βλέπεται ζοφερό και οι ευθύνες 

της πολιτείας θα είναι τεράστιες. 

Δεν έχουμε το δικαίωμα αυτό, 

να αφήσουμε τους παραγω-

γούς να τα βγάλουν πέρα μόνοι 

τους. Οφείλουμε να είμαστε δί-

πλα. Πιστεύω την Πέμπτη, κύριε 

Υπουργέ, στη σύσκεψη αυτή να 

δώσουμε απαντήσεις, να δώ-

σουμε κατευθύνσεις».
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Στην Αργολίδα παραγωγοί σκέφτονται να αφήσουν τα χωράφια τους

Ο Ανδριανός άνοιξε τις πόρτες του υπουργείου
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απροσάρμοστα
απροσάρμοστα

Τι μας έμεινε πιά; Διαλογισμός 

ενάντια στην κρίση. Ωμ, ωμ,

Πάμε για μπύρες;
Εδώ που τα λέμε, με την οικονομική κρίση να μας 

επηρεάζει όλους το μόνο που μας έμεινε για να 

αποφύγουμε το εγκεφαλικό είναι να σκοτώσουμε 

πρώτοι τα κύτταρα του εγκεφάλου πριν αυτά 

μεταλλαγούν και μας καθαρίσουν αυτά. Πάμε για 

μπύρες λοιπόν; 

Ένας καθηγητής φιλοσοφίας εμφανίστηκε στην τάξη 

του με ένα μεγάλο χάρτινο κουτί.  

Χωρίς να μιλήσει, πήρε από την 

χάρτινη κούτα ένα άδειο γυάλινο 

βάζο και άρχισε να το γεμίζει με 

μικρές πέτρες. Οι μαθητές τον 

κοιτούσαν με απορία. Όταν το βάζο 

δεν χωρούσε άλλο, ρώτησε:  

- Είναι γεμάτο το βάζο;...  

Και οι μαθητές απάντησαν:  

- Ναι, είναι γεμάτο.  

Αυτός χαμογέλασε και πάλι χωρίς 

να μιλήσει, πήρε από την χάρτινη 

κούτα ένα σακουλάκι με μικρά 

βοτσαλάκια και άρχισε να γεμίζει 

το βάζο, το κούνησε λίγο και τα 

βοτσαλάκια κύλησαν και γέμισαν τα 

κενά μεταξύ των πετρών. Όταν το 

βάζο δεν χωρούσε άλλο, ρώτησε:  

- Είναι γεμάτο το βάζο;...  

Και οι μαθητές γέλασαν και 

απάντησαν:  

- Ναι, είναι γεμάτο!  

Αυτός χαμογέλασε και πάλι χωρίς να μιλήσει, πήρε 

από την χάρτινη κούτα ένα σακουλάκι με άμμο και 

άρχισε να την αδειάζει μέσα στο βάζο. Η άμμος χύθηκε 

και γέμισε όλα τα κενά μεταξύ των πετρών και των 

βότσαλων. Όταν το βάζο δεν χωρούσε άλλο, ρώτησε:  

- Είναι γεμάτο το βάζο;...  

Και οι μαθητές δίστασαν για λίγο, αλλά απάντησαν: 

- Ναι, είναι γεμάτο.  

Αυτός χαμογέλασε και πάλι χωρίς να μιλήσει, πήρε από 

την χάρτινη κούτα δύο μπουκάλια μπίρες και άρχισε 

να τα αδειάζει μέσα στο βάζο. Τα υγρά γέμισαν όλα το 

υπόλοιπο κενό του βάζου. Όταν το βάζο δεν χωρούσε 

άλλο, ρώτησε:  

- Είναι γεμάτο το βάζο;...  

Και οι μαθητές γέλασαν αυτή την φορά και απάντησαν:  

- Ναι, είναι γεμάτο!  

- Μάλιστα, Τώρα είναι γεμάτο λέει ο καθηγητής, θέλω 

να θεωρήσετε το βάζο αυτό ότι αντιπροσωπεύει την 

ζωή σας:  

1. Οι πέτρες είναι τα ποιο σημαντικά στην ζωή σας, 

τέτοια είναι η οικογένεια, ο σύντροφός σας, η υγεία 

σας, τα παιδιά σας, οι καλοί σας φίλοι. Οι πέτρες 

αντιστοιχούν στα πιο σημαντικά, τόσο σημαντικά, που 

ακόμα και αν όλα τα υπόλοιπα λείψουν, η ζωή σας θα 

εξακολουθήσει να είναι γεμάτη.  

2. Τα βοτσαλάκια είναι τα άλλα 

πράγματα που έρχονται στην 

ζωή μας, όπως οι σπουδές μας, 

η εργασία μας, το σπίτι μας, το 

αυτοκίνητό μας, είναι μικρά 

πράγματα, βοτσαλάκια. Αν αυτά 

τα βάλετε πρώτα στο βάζο, δεν θα 

υπάρχει χώρος για τις πέτρες, τα 

σημαντικά της ζωής.  

Η άμμος είναι όλα τα υπόλοιπα, τα 

πιο μικρά πράγματα της ζωής. Αν 

βάλεις πρώτα την άμμο στο βάζο, 

δεν θα υπάρχει χώρος ούτε για 

τα βότσαλα αλλά ούτε και για τις 

πέτρες.  

Το βάζο είναι η ζωή σας. Αν 

ξοδεύετε χρόνο και δύναμη για 

μικρά πράγματα, δεν θα βρείτε 

ποτέ χρόνο για τα ποιο σημαντικά. 

Ξεχωρίστε ποια είναι τα ποιο σημαντικά για την 

ευτυχία σας. Μιλήστε με τους γονείς σας, παίξτε με τα 

παιδιά σας, απολαύστε τον σύντροφό σας, προσέξτε 

την υγεία σας και χαρείτε τους φίλους σας. Πάντα θα 

υπάρχει χρόνος για γνώση και σπουδές, πάντα θα 

υπάρχει χρόνος για εργασία, πάντα θα υπάρχει χρόνος 

για να φτιάξετε το σπίτι σας και το αυτοκίνητο σας, 

να πληρώσετε τον δήμο και το τηλέφωνο. Όμως να 

φροντίσετε για τις πέτρες πρώτα.  

Ξεχωρίστε τις προτεραιότητες σας.  

Οι μαθητές είχαν μείνει άφωνοι. Ένας όμως ρώτησε:  

- Η μπίρα τι αντιπροσωπεύει;... Ο καθηγητής γέλασε και 

απαντά:  

- Χαίρομαι που ρωτάς. Θα σας πω: δεν έχει σημασία 

πόσο γεμάτη είναι η ζωή σας, δεν έχει σημασία πόσο 

στριμωγμένος είσαι, γιατί πρέπει να ξέρεις: ΟΤΙ ΠΑΝΤΑ 

ΘΑ ΥΠΑΡΧΕΙ ΛΙΓΟΣ ΧΩΡΟΣ ΓΙΑ ΔΥΟ ΜΠΙΡΙΤΣΕΣ ΜΕ 

ΤΟΥΣ ΦΙΛΟΥΣ!

Το τραίνο στο τούνελ
Στο κουπέ ενός τρένου κάθονται από τη μια μεριά ένας 

Έλληνας και ένας Γερμανός και από την άλλη μια γριά 80 

χρονών και μια εικοσάχρονη γκομενάρα με μια σούπερ μίνι 

φούστα, πολύ προκλητική, χωρίς να γνωρίζει ο ένας τον 

άλλον. 

Όλη την ώρα o Έλληνας και ο Γερμανός έτρωγαν την 

κοπέλα με τα μάτια τους, αλλά δεν τολμούσαν να κάνουν 

κάτι λόγω της γριάς.  

Σε κάποια στιγμή το τρένο μπαίνει σε ένα τούνελ και τότε 

μέσα στο βαθύ σκοτάδι ακούγεται o ήχος μιας σφαλιάρας... 

ΦΑΑΑΑΠ!!!!! 

Σκέφτεται o Έλληνας: Ο άτιμος o Γερμανός βρήκε την 

ευκαιρία τώρα με το σκοτάδι, έβαλε χέρι στη μικρή και 

αυτή του έριξε σφαλιάρα! 

Σκέφτεται ο Γερμανός: Ο κωλο-Έλληνας έβαλε χέρι στη 

μικρή ... κι έφαγα ΕΓΩ τη σφαλιάρα! 

Σκέφτεται η γκόμενα: Κάποιος απο αυτούς τους δύο 

μαλάκες πήγε να μου βάλει χέρι, το έβαλε κατά λάθος στην 

ΓΡΙΑ και η γριά του έριξε σφαλιάρα!!! 

Σκέφτεται και η γριά: Κουφάλα Γερμανέ ... ΑΠΟ ΤΗΝ 

ΚΑΤΟΧΗ ΣΤΗΝ ΧΡΩΣΤAΓΑ!!!.



Το θέμα, που έχει δημιουργηθεί 

με το Γενικό Πολεοδομικό Σχέ-

διο Άργους και τα όρια μεταξύ 

των Καποδιστριακών Δήμων 

Άργους και Νέας Κίου, υπογράμ-

μισε προς τον υφυπουργό Πε-

ριβάλλοντος Γιάννη Μανιάτη, ο 

πρόεδρος του Περιφερειακού 

τμήματος Αργολίδας της Επι-

στημονικής Ένωσης Τεχνολο-

γικής Εκπαίδευσης Μηχανικών 

Θανάσης Μπέλεσης, σε επιμορ-

φωτικό σεμινάριο που διοργά-

νωσε η Ένωση στο Ναύπλιο.

Ο κος Μπελέσης υπενθύμισε 

στον υφυπουργό, ότι έχει ζητη-

θεί η εκπροσώπηση της Ένωσης 

στην σύσκεψη των υπηρεσια-

κών παραγόντων για την επίλυ-

ση του θέματος που ταλανίζει 

πολλούς ιδιώτες – βασικά επιχει-

ρηματίες – που δεν μπορούν να 

εκσυγχρονίσουν τις επιχειρήσεις 

τους καθώς και συναδέλφους 

μηχανικούς μέλη μας, και όχι 

μόνο.

Ο κ. Μανιάτης που παραβρέ-

θηκε στο σεμινάριο, ανέφερε 

ότι ήδη έχει δρομολογήσει την 

εκπροσώπηση της Ένωσης 

Τεχνολογικής Εκπαίδευσης 

Μηχανικών στην σύσκεψη. Ο 

υφυπουργός δεσμεύτηκε να 

πραγματοποιήσει άμεσα, προ-

γραμματισμένη συνάντηση με 

τα μέλη, προκειμένου να του 

εκθέσουν τις απόψεις τους και 

σε θέματα εξοικονόμησης ενέρ-

γειας, λειτουργίας του κρατικού 

μηχανισμού και λειτουργίας του 

θεσμού των ενεργειακών επιθε-

ωρητών.

Στο σεμινάριο με θέμα «Ανά-

λυση Νομοθεσίας Κανονισμού 

Ενεργειακής Απόδοσης Κτιρίων 

(ΚΕΝΑΚ) και Τεχνικών Οδηγιών 

- Παρουσίαση Πιστοποιημένου 

Λογισμικού», που διοργάνωσε 

το Περιφερειακό τμήμα Αργο-

λίδας της Επιστημονικής Ένω-

σης Τεχνολογικής Εκπαίδευσης 

Μηχανικών (Π.Τ. της Ε.Ε.Τ.Ε.Μ.), 

συμμετείχαν τριανταδύο μη-

χανικοί όλων των ειδικοτήτων. 

Εισηγητές ήταν οι Σταμάτης 

Περδίος μηχανολόγος μηχανι-

κός με μεγάλο συγγραφικό και 

εκπαιδευτικό έργο και Γιώργος 

Κωτσόβελος επίσης μηχανο-

λόγος μηχανικός, εκπαιδευτής 

Ενεργειακών Επιθεωρητών.

Στο σεμινάριο αναλύθηκαν 

οι διατάξεις του Κανονισμού 

Ενεργειακής Απόδοσης Κτιρίων 

(Κ.Εν.Α.Κ.), καθώς και θέματα, 

που αφορούν στην Ενεργειακή 

Επιθεώρηση κτιρίων. Επίσης έγι-

νε αναλυτική παρουσίαση του 

σχετικού λογισμικού του Τ.Ε.Ε.

Ο κ. Μανιάτης ως καθ’ ύλην αρ-

μόδιος υφυπουργός ανέλυσε 

το πρόγραμμα του υπουργείου 

σε σχέση με την εξοικονόμη-

ση ενέργειας στην Ελλάδα κα-

θώς και τα επόμενα σχέδια του 

Υπουργείο σε σχέση με αυτήν. 
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Ο Μπελέσης έθεσε το Πολεοδομικό Άργους στον Μανιάτη

Εγκρίθηκε η πολεοδομική μελέτη 

του οικισμού Σπηλιωτάκη
Το Κεντρικό Συμβούλιο Χωροτα-

ξίας Οικισμού και Περιβάλλοντος 

(ΚΣΧΟΠ) ενέκρινε ομόφωνα με την 

υπ’ αριθμ. 158 της 16/12/2010 πρά-

ξη του, σύμφωνα με την εισήγηση 

της Διεύθυνσης Πολεοδομικού 

Σχεδιασμού του ΥΠΕΚΑ, την πρό-

ταση της πολεοδομικής μελέτης 

του οικισμού Σπηλιωτάκη Λέρνας.

Ενδιαφέρον παρουσιάζει η ανα-

κοίνωση που είχε εκδόσει ο δήμος 

Λέρνας λίγο πριν συνενωθεί με το 

Άργος: Πρόκειται για μελέτη που 

ξεκίνησε πριν από τρία χρόνια και 

είναι αποτέλεσμα μιας κοινής προ-

σπάθειας, ώστε να υλοποιηθεί μία 

καινοτόμος πρόταση του Δήμου 

Λέρνας  για την Χωροταξία και την 

Πολεοδομική Οργάνωση των οικι-

σμών μας στην κατηγορία  «κάτω 

των 2000 κατοίκων». Η τελευταία 

Δημοτική αρχή Λέρνας, ακόμη και 

όταν ήταν στην μειοψηφία είχε θέ-

σει σε άμεση προτεραιότητα, τον 

χωροταξικό σχεδιασμό του Δήμου 

και την εκπόνηση σχεδίων πόλης 

για τους οικισμούς Λέρνας. Βασικά  

εργαλεία στην αναπτυξιακή διαδι-

κασία της περιοχής. Η Πολεοδομι-

κή Μελέτη που εγκρίθηκε είναι  το 

επόμενο βήμα σ’ όσα προβλέπο-

νται στο Π.Δ. 24.4.1985 (ΦΕΚ 181 

Δ’).  Δυστυχώς από το 1985-86 η 

επίσημη πολιτεία αρκέσθηκε μόνο 

στην πρόχειρη οριοθέτηση των οι-

κισμών με «συνοπτικές διαδικασί-

ες» και στον καθορισμό της αρτιό-

τητας  των οικοπέδων εντός αυτών 

με νομαρχιακές αποφάσεις.

Σήμερα δε, εισπράττουμε όλοι μαζί 

τα δυσμενή αυτά αποτελέσματα 

που είναι: 

•   Άναρχη δόμηση. 

•   Ανυπαρξία κοινόχρηστων χώ-

ρων. 

•   Ελάχιστο και ανεπαρκές οδικό 

δίκτυο 

•  Κυκλοφοριακό πρόβλημα και 

πρόβλημα στάθμευσης ακόμα και 

στο πιο μικρά χωριά. 

•   Ανυπαρξία βασικών έργων υπο-

δομής, ύδρευσης, αποχέτευσης 

• Στους περιαστικούς κυρίως οικι-

σμούς δραστηριοποιούνται ντό-

πιες και ξένες οικοδομικές εταιρίες 

και με το σύστημα της αντιπαρο-

χής κατασκευάζονται σε οικόπεδα 

των 500 τ.μ. 600 τ.μ. οικοδομών 

(περίπου 2000 κ.μ. όγκος) και πω-

λούνται στους ντόπιους για πρώτη 

κατοικία. 

Πως όμως ανατρέπεται το υφιστά-

μενο καθεστώς;

Ανατρέπεται ΕΑΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ ΕΑΝ:

ΥΠΑΡΞΕΙ  ισχυρή πολιτική βούλη-

ση και απόφαση, από το Δήμαρχο 

του πιο μικρού Δήμου μέχρι τον 

Υπουργό ΥΠΕΚΑ για την αναγκαι-

ότητα του επιδιωκόμενου σκοπού. 

ΠΑΡΑΓΚΩΝΙΣΤΕΙ  το αμφιλεγόμενο 

«πολιτικό κόστος» που αν μπορέ-

σουμε και 

δούμε την πίσω πλευρά του λόφου 

και πρέπει να μπορέσουμε, διότι 

αυτόματα θα 

μετατραπεί σε «πολιτικό όφελος» 

ΓΙΝΕΙ απολύτως ξεκάθαρο και συ-

νείδηση σε όλους ότι το δημόσιο 

συμφέρον δεν 

ταυτίζεται ή δεν προσδιορίζεται 

από το άθροισμα των πολλαπλών 

ατομικών 

μεμονωμένων συμφερόντων. 

Ο οικισμός Σπηλιωτάκη είναι ένας 

οριοθετημένος εσωτερικός πεδι-

νός οικισμός που αναπτύχθηκε 

επάνω στον κοινοτικό δρόμο Μύ-

λων – Ανδρίτσας, που διασχίζει 

μαζί με τη σιδηροδρομική γραμμή 

όλο τον οικισμό από Βορρά προς 

Νότο.  Η συνολική επιφάνεια του 

οικισμού φτάνει στα 276.181,28 

τ.μ. και το ποσοστό έκτασης που 

παραμένει ανεκμετάλλευτο φτάνει 

το 95% της επιφανείας του. Το πο-

σοστό κοινοχρήστων και κοινωφε-

λών χώρων ανέρχεται σε επιφάνεια  

Ε = 102.369,67 τ.μ. ποσοστό δηλα-

δή 37,06% της συνολικής επιφάνει-

ας περίπου.

Με την πρόταση της πολεοδομικής 

μελέτης, διατηρείται το σημερινό 

βασικό οδικό δίκτυο του οικισμού 

το οποίο είναι χαρακτηρισμένο 

από το Κτηματολόγιο.  Αυτό το δί-

κτυο χαρακτηρίζεται πρωτεύον και 

αποτελείται από δημοτικούς δρό-

μους.  Επίσης δημιουργείται δευ-

τερεύον οδικό δίκτυο από πεζο-

δρόμους πλάτους 4 μέτρων για την 

πρόσβαση και επικοινωνία με τα 

οικόπεδα.  Οι δευτερεύοντες δρό-

μοι δρόμοι «ήπιας κυκλοφορίας. 

Οι κοινόχρηστοι χώροι πρασίνου, 

ενοποιούνται με τον καθορισμένο 

Αρχαιολογικό Χώρο μέσα στα όρια 

του οικισμού και θα αποτελέσουν 

αφ’ ενός πλέγμα πρασίνου του οι-

κισμού κατά μήκος του μετώπου 

με τη σιδηροδρομική γραμμή και 

αφ’ ετέρου υλοποιούν την ενοποί-

ηση των αρχαιολογικών χώρων 

του οικισμού με την πολεοδομική 

ενότητα διατηρητέων κτιρίων, τα 

ίχνη του νερόμυλου και το ερείπιο 

πετρόκτιστης εκκλησίας που ήκμα-

σε τις αρχές του περασμένου αιώνα 

και αποτελεί αποτύπωμα εποχής.  

Προτάθηκαν και εγκρίθηκαν οι κά-

τωθι Όροι Δόμησης :

Ορίζεται η Χρήση Αμιγούς Κατοι-

κίας.

Ελάχιστη Αρτιότητα   600 μ2  . 

Πρόσωπο 12 μ.

Κάλυψη  50%.

Επιτρ. Όροφοι  2

Ύψος :  Το μέγιστο επιτρεπόμενο 

ύψος των κτηρίων ορίζεται σε  4,50 

μ. για μονώροφα κτήρια και 8,00 μ. 

για διώροφα. 

7) Απαγορεύεται η PILOTIS. 

Ορίζεται Συντελεστής Δόμησης 

που κλιμακώνεται προοδευτικά 

ανάλογα με την επιφάνεια του οι-

κοπέδου ως εξής :

Για τα πρώτα        600,00 τ.μ.    ορί-

ζεται   0,50

Για τα επόμενα     100,00 τ.μ.    ορί-

ζεται   0,40

Για τα επόμενα     100,00 τ.μ.    ορί-

ζεται   0,20   

Κατά μέγιστο επιτρέπεται συνο-

λική δόμηση κατά οικόπεδο έως 

360,00 μ2 . Επιπλέον προτείνονται 

μορφολογικοί και ογκοπλαστικοί 

περιορισμοί δόμησης που θα δια-

φυλάξουν και θα αναδείξουν την 

φυσιογνωμία του οικισμού και της 

περιοχής και θα είναι εκ των προ-

τέρων γνωστό το αισθητικό απο-

τέλεσμα που θα διαμορφωθεί για 

όποιον επενδύσει η θα επιλέξει για 

τόπο κατοικίας τον οικισμό Σπη-

λιωτάκη.
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ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ Ισόγειος  χώρος στο 

παλιό Ναύπλιο (Όθωνος 13) κατάλ-

ληλος για γραφείο ή και κατάστημα. 

Πληροφορίες τηλ. 27520-27847 και 

6944-677607.

Ενοικιάζεται 4αρι (2 υ/δ, καθιστικό, 

κουζίνα, 2 w/c) 90 T.M, πλησίον γη-

πέδου Ναυπλίου, 10ετιας, διαμπερές, 

αυτόνομη θέρμανση, α/c, μεγάλο 

μπαλκόνι - τέντες σε μικρή και ήσυχη 

οικογενειακή πολυκατοικία. Τηλ επι-

κοινωνίας 6937678788

Ενοικιάζεται 2αρι επιπλωμένο και 

εξοπλισμένο στο ισόγειο, χωρίς κοι-

νόχρηστα, στην περιοχή Κούρτη. 

Πληροφορίες στο 6973248494, κος 

Γιώργος

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ 3άρι, 100 τμ., σε νέα πο-

λυκατοικία στο Ναύπλιο. Τηλ. 2752 0 

28467

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ γκαρσονιέρα, στο Ναύ-

πλιο. Τηλ. 2752 0 28467

Ενοικιάζεται 2αρι με αυτόνομη θέρ-

μανση, ψύξη χωρίς κοινόχρηστα. τηλ 

27510 61710 και 6979029561

Ενοικιάζεται διαμέρισμα 1ου ορόφου 

3άρι διαμπερές, με αυτόνομη θέρ-

μανση χωρίς κοινόχρηστα. τηλ 27510 

61710 και 6979029561.

Eνοικιάζεται 4αρι 110 τετραγ. ημι-

σόγειο χωρις κοινόχρηστα, αυτό-

νομη θέρμανση. Περιοχή Κουτσού-

ρια, Πηνελόπης Δέλτα. Με αυλή 

πίσω. Τηλ. 6947185001. Τιμή 300 

ευρώ.

Ενοικιάζεται δυάρι επιπλωμένο 

στην Κυψέλη, πλησίον ΑΣΟΕ. Τηλ.: 

6977705603

Ενοικιάζεται διαμέρισμα 110 τμ, όπι-

σθεν του Δημαρχείου Ναυπλίου. 3ος  

όροφος, βεράντες, φρεσκοβαμμένο, 

AC. Τηλ.: 6976015480

Ενοικιάζεται διαμέρισμα 120 τμ, επί 

της οδού Δαναού 32 στο Άργος. 1ος 

Όροφος, βεράντες, τέντες, αυτόνο-

μη θέρμανση, φρεσκοβαμμένο. Τηλ.: 

6976015480

Ενοικιάζεται επαγγελματικός χώρο, 

70 τ.μ στο Εμπορικό Κέντρο, με πρό-

σοψη στην Ασκληπιού στο Ναύπλιο. 

Τηλ:27520-23995, κιν: 6977-989237

Ενοικιάζεται ισόγειο διαμέρισμα 

(πρώην Ωδείο «Δίεσις») 70 τ.μ. με 1 

θέση στάθμευσης, στο κέντρο του 

Άργους, κατάλληλο για φροντιστή-

ριο, ιατρείο, λογ/κό, δικ/κό κ.α. γρα-

φείο. Πληροφορίες: 27510 21414, 

6942 855660

Ενοικιάζεται κατάστημα Tσώκρη 26, 

Άργος. Τηλ. 2751068609

Ενοικιάζεται διαμέρισμα 1ου ορόφου 

μονοκατοικίας με 2 κρεβατοκάμα-

ρες, σαλόνι, κουζίνα, μπάνιο, αυτό-

νομη θέρμανση και κλιματιστικά. 

τηλ. 6944 707640, 27510 51042

Ενοικιάζεται κατάστημα – ευκαιρία 

διαμορφωμένο και πλήρως εξο-

πλισμένο 550 τμ και αποθήκη 150 

τμ Ασκληπιού 133 – Άρια. Ενοίκιο 

3.500. Τιμή αποζημίωσης 55.000. Τηλ 

6972831710

Ενοικιάζεται χώρος Ισόγειος110 τμ 

για κατάστημα mini Market, φροντι-

στήριο, Φαρμακείο ή για κατοικία σε 

νεόκτιστη οικοδομή στην οδό Ηρο-

δότου έναντι πλατείας, στην περιοχή 

Κούρτη. Τηλ.: 6984622959

Ενοικιάζεται διαμέρισμα 3αρι στο 

εμπορικό κέντρο του Άργους, στον 

1ο όροφο. Τηλέφωνο επικοινωνίας 

για περισσότερες πληροφορίες : 694 

8866589 κος Γιώργος.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΝΤΑΙ μεζονέτες 50 τ.μ. και 

140 τ.μ. αντίστοιχα, στο Τολό, δίπλα 

στη θάλασσα. Τηλ. 6972240183

ΝΑΥΠΛΙΟ - ENOIKIAZETAI  Γκαρσο-

νιέρα studios - 42 m3 (υπερυψωμέ-

νο ισόγειο) εσωτερική - βγαίνει σε 

κήπο Ασκληπιού 33 και Μπούτου 

2 απέναντι από το Super Market LIDL. 

Πλήρως επιπλωμένη με όλα τα απα-

ραίτητα έπιπλα όπως αναδιπλούμενα 

κρεβάτια για 5 άτομα - σαλόνι πολυ-

θρόνες – καρέκλες - βιβλιοθήκες – κα-

σέλες - ντουλάπες – φωτιστικά κ.ά. Με 

όλες τις ηλεκτρικές και βοηθητικές 

συσκευές Με είδη εστίασης και είδη 

οικιακής χρήσης Διαθέτει στοιχεία 

εσωτερικής διακόσμησης όπως πάσο 

(bar) - ξυλεπενδύσεις – ψευδορο-

φές – διακοσμ. πέργκολα, έγχρωμα 

μαρμάρινα δάπεδα και άλλα στοι-

χεία. Ενοίκιο: Eυρώ 300. κος Σπύρος  

6977.452000 + 6937.847555 κα Πόπη 

6947.877160 + 2752.061659

Ενοικιάζεται επαγγελματικός χώρος 

επί της οδού Ασκληπιού στην Άρια, 

εσωτερικός χώρος 110 τμ και προαύ-

λιος χώρος 200 τ.μ. Tηλ.:6973436723

ENOIKIAZΕΤΑΙ ΓΚΑΡΣΟΝΙΕΡΑ 35τμ 

επιπλωμένη στο Ναύπλιο, τιμή 350 

ευρώ. Τηλ. 6946 746564.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΝΤΑΙ διαμερίσματα επι-

πλωμένα και μη, δυάρια και τριάρια 

με κεντρική θέρμανση, Α/C, ηλιακά, 

ανακατασκευασμένα, στο Τολό. Τηλ. 

6936822068

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ επαγγελματικός χώ-

ρος  70 τμ στην θέση Ζωοδόχος Πηγή 

στην Δαλαμανάρα εντός οικισμού 

με εισόδους σε κεντρικές δημοτικές 

οδούς και με ανεξάρτητους βοηθητι-

κούς χώρους. Τηλ. 2751061124, 67142, 

6974876572, ώρες επικοινωνίας: 9πμ- 

16μμ και 18μμ-21μμ

ΠΩΛΗΣΕΙΣ 

ΑΚΙΝΗΤΩΝ

Πωλούνται διαμερίσματα νεόκτιστα 

σε απόσταση 200μέτρων από το Νο-

σοκομείο Άργους. Τηλ.: 6947267865

Χ.ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΟΠΟΥΛΟΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑ 

ΚΑΤΑΣΚΕΥΗΣ-ΠΩΛΗΣΗΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΝΕΟΔΜΗΤΟ ΙΣΟΓΕΙΟ ΚΑ-

ΤΑΣΤΗΜΑ 38 τ.μ. ΝΑΥΠΛΙΟ (οδός 

Αργοναυτών 11 - Ν. Βυζάντιο). ΠΛΗ-

ΡΟΦΟΡΙΕΣ: τηλ. (27520)29396 - κινη-

τό 6944842844 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΠΡΟΦ. 

ΗΛΙΑ 13 - ΝΑΥΠΛΙΟ

ΝΕΑ ΠΟΛΥΚΑΤΟΙΚΙΑ ΝΑΥΠΛΙΟ (οδός 

Χαρμαντά 11 - Ν. Βυζάντιο) ΠΩΛΟΥ-

ΝΤΑΙ: 1/Διαμέρισμα 88 τμ Τριάρι (2 

υ/δ) 2/Διαμέρισμα 53 τμ Δυάρι (1 υ/δ)

3/Διαμερισμα 55 τμ Δυάρι (1 υ/δ) 4/

Διαμέρισμα 57 τμ Δυάρι (1 υ/δ) Όλα 

με θέση στάθμευσης στην πυλωτή.

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ τηλ.: (27520) 29396 

- κινητό: 6944842844 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: 

ΠΡΟΦ. ΗΛΙΑ 13 - ΝΑΥΠΛΙΟ

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ μεταχειρισμένα σε καλή 

κατάσταση α) παιδικό κάθισμα αυτοκι-

νήτου για 0-3 χρονών, β) κούνια, γ) πόρ-

τες ασφαλείας για σκάλες, δ) καρότσι 

με τρεις ρόδες, ε) έπιπλο αλλαξιέρα. Κα 

Βιλιάνα. Τηλ. 2752 0 26260.

ΝΑΥΠΛΙΟ – ΠΩΛΕΙΤΑΙ Γκαρσονιέ-

ρα studios - 42 m3 (υπερυψωμέ-

νο ισόγειο) εσωτερική – βγαίνει σε 

κήπο Ασκληπιού 33 και Μπούτου 

2 απέναντι από το Super Market LIDL. 

Πωλείται μαζί με όλα τα έπιπλα όπως 

αναδιπλούμενα κρεβάτια για 5 άτο-

μα - σαλόνι πολυθρόνες – καρέκλες 

- βιβλιοθήκες – κασέλες - ντουλάπες 

– φωτιστικά κ.ά. Μαζί με τις ηλεκτρι-

κές και βοηθητικές συσκευές. Μαζί με 

τα είδη εστίασης και τα είδη οικιακής 

χρήσης. Διαθέτει στοιχεία εσωτερι-

κής διακόσμησης όπως πάσο (bar) 

- ξυλεπενδύσεις στους τοίχους – ψευ-

δοροφές – διακοσμ. πέργκολα, έγ-

χρωμα μαρμάρινα δάπεδα και άλλα 

στοιχεία. κος Σπύρος  6977.452000 + 

6937.847555 και κα Πόπη 6947.877160 

+ 2752.061659

Πορτοχέλι ,Βερβερόντα,  οικισμός 

ΕΑΣ οικόπεδο 400 τ.μ. χτίζει 120 τ.μ. 

και βοηθητικούς χώρους 120 τ.μ. με 

θέα το Πόρτο Χέλι και τη θάλασσα 

της Βερβερόντας πωλείται. τηλ. 6979 

978770

 Κρανίδι οικόπεδο εντός σχεδίου 301 

τ.μ. με δόμηση 210 τ.μ. με θέα  τους 

Μύλους και τον Αγ. Αντώνη , πωλείται 

.τηλ.6979 978770

Ναύπλιο. Πωλείται επιχείρηση εστια-

τορίου – μπαρ πλήρης εξοπλισμένη 

και σε λειτουργία στην παραλία του 

παλιού Ναυπλίου, οδός Μπουμπουλί-

νας. Τηλ. 6977074820

ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΛΥΓΟΥΡΙΟ πωλείται μονο-

κατοικία 185 τ.μ. με 45 τ.μ. υπόγειο 

σε 800 τ.μ. οικόπεδο 200 μ. από τον 

καινούριο δρόμο . Τιμή 190.000 ευρώ 

. ΤΗΛ  6944141900 - 6974015724

Πωλείται επιχείρηση (καφενείο) επί 

της οδού π. Μαρίνου (πέντε δρόμοι) 

Άργος. τηλ. 6974201262 - 2751068793

ΠΩΛΕΙΤΑΙ επιχείρηση (καφενείο) σε 

λειτουργία επί της οδού Π. Μαρίνου 

37 στο Άργος (πέντε δρόμοι). τηλ: 

27510 68793, 6946 619702.

ΠΩΛΕΙΤΑΙ στην Ασίνη Αργολίδας, 

κοντά στις παραλίες Τολό Πλάκας 

– 85 Μ2 διαμπερές – οικολογικά μο-

νωμένο – πολυτελούς κατασκευής, 

διαμέρισμα 2ου ορόφου – με ειδικά 

κλιματιστικά, με καλοριφέρ – πόρτα 

εισόδου θωρακισμένη, τζάκι, υπό κα-

τασκευή, μεγάλη αποθήκη 24 Μ2 κλπ. 

Τηλ. 6979052951.

ΖΗΤΗΣΗ 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ

Ναύπλιο. Ζητείται κοπέλα να εργα-

στεί σε εστιατόριο – μπαρ. Σέρβις ή 

μπαρ. Τηλ. 6977074820

Από Ανώνυμη Εταιρεία στο Ναύπλιο 

ζητείται Τεχνολόγος Τροφίμων ή Τε-

χνολόγος Γεωπόνος για εργασία σε 

αντίστοιχη θέση. Προϋπηρεσία και 

επιπλέον ξένες γλώσσες θα θεωρηθεί 

προσόν. Παρακαλούμε να αποστείλε-

τε βιογραφικά στο φαξ 27520 43036. 

Τηλέφωνο επικοινωνίας 27520 45000 

και 44130.  

Ζητείται υπάλληλος γραφείου με 

γνώσεις ηλεκτρονικού υπολογιστή 

και αγγλικής γλώσσας με ευχέρεια 

στις πωλήσεις για εργασία σε αίθουσα 

δεξιώσεων. Θα προτιμηθούν άτομα 

με εμπειρία στον τουριστικό τομέα. 

Τηλ 6944906559

ΠΡΟΣΦΟΡΑ

ΕΡΓΑΣΙΑΣ

Τελειόφοιτη οικονομικής σχολής πα-

ραδίδει μαθήματα σε παιδιά Δημοτι-

κού – Γυμνασίου 6 ημέρες την εβδο-

μάδα. 8 ευρώ / ώρα (Δημοτικό), 10 

ευρώ / ώρα (Γυμνάσιο). 6943993555 

κ΄ καθηγήτρια φιλόλογος παραδίδει 

μαθήματα σε παιδιά Δημοτ – Γυμνασ 

– Λυκείου κ΄ σε παιδιά με μαθησιακές 

δυσκολίες σε προσιτές τιμές. 697 82 

13309.

ΦΙΛΟΛΟΓΟΣ παραδίδει μαθήματα σε 

μαθητές Δημοτικού και Γυμνασίου σε 

χαμηλές τιμές. Τηλ. 6978623695.

Μαθηματικά, Φυσική, Χημεία και 

Η/Υ από Χημικό Μηχανικό. Ιδιαίτε-

ρα μαθήματα και βοήθεια στο σπίτι, 

σε προσιτές τιμές, για μαθητές Δη-

μοτικού, Γυμνασίου, Λυκείου. Τηλ. 

6944735600

Καθηγήτρια Γερμανικών με 17 έτη 

πείρα native – speaker παραδίδει 

ιδιαίτερα μαθήματα. προετοιμασία 

για διπλώματα  Γερμανικής γλώσσας 

μαθήματα και σε παιδιά δημοτικού – 

γυμνασίου. Τηλέφωνο 6976465155

Μπορώ να γράψω για σας στον H/Y 

οποιοδήποτε κείμενο θέλετε στην 

Ελληνική γλώσσα, ιδιαίτερα προσεγ-

μένο και σε συμφέρουσα τιμή.  Επι-

κοινώνησε μαζί μου στo τηλ. 6932-

115790 

Έμπειρη καθηγήτρια παραδίδει μαθή-

ματα Ελληνικής & Γερμανικής Φιλολο-

γίας. Τηλ. Επικ. 6939 667667

Πολωνή, δασκάλα 40 ετών, αναλαμ-

βάνει την φύλαξη παιδιών και ηλικι-

ωμένων, τηλ. 6946 702244 κα Μαρ-

γαρίτα.

Καθηγήτρια με φροντιστηριακή 

εμπειρία παραδίδει μαθήματα αγγλι-

κών και Γαλλικών όλων των επιπέδων 

σε ιδιαίτερα και σε ομαδικά τμήματα. 

Πληροφορίες στο τηλ.: 6974847778

ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΑ

ΣΚΑΦΗ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΤΑΞΙ, S 80 VOLVO, έδρας 

Άργους, με ή χωρίς το αυτοκίνητο. 

Τηλ. 6944243424

ΠΩΛΕΙΤΑΙ Citroen AX 1100cc, μοντέλο 

92, περασμένο ΚΤΕΟ, Σε λογική τιμή. 

Τη. 6944837534

Πωλείται πλήρης εξοπλισμός μηχα-

νουργείου λόγω συνταξιοδότησης ή 

ενοικιάζεται η επιχείρηση σε προσι-

τή τιμή. Πληροφορίες 27510-68938, 

Άργος.

Πωλείται μηχανή Ηonda Varadero 

μοντέλο 2003 1000cc σε άριστη κα-

τάσταση. Tηλ: 6977748207

Πωλείται μηχανάκι Suzuki πράσινο 50 

cc. Τηλ 6946328787

ΔΙΑΦΟΡΑ

ΧΡΥΣΟΠΟΥΛΟΣ Ιωάννης. Πρακτο-

ρείο ΟΠΑΠ. Μακαρίου 25. Άργος. Τηλ. 

2751062811

Πωλούνται ξύλα από ελιά έτοιμα για 

τζάκι. Τηλ. 6978107581

Χάθηκαν στην περιοχή Δαλαμανάρας 

δίπλωμα οδήγησης και άδεια τρα-

κτέρ. Όποιος γνωρίζει ας επικοινωνή-

σει στο 6972708478.

Πωλούνται 20 κυψέλες μελίσσια 

μεταχειρισμένες. Τιμή ευκαιρίας 80 

ευρώ. τηλ. 6939512129 κος Γιώργος.

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 1.ΚΟΥΝΙΑ ΜΕ ΣΥΡΤΑΡΙΕΡΑ 

ΚΑΙ ΣΤΡΩΜΑ 2. ΔΥΟ ΚΑΡΟΤΣΙΑ 3. ΚΑ-

ΝΑΠΕΣ ΜΠΟΡΝΤΩ 4. ΠΛΥΝΤΗΡΙΟ ΡΟΥ-

ΧΩΝ. ΤΗΛ. 6933394840.

HIGH FIDELITY. Αγοράζονται δίσκοι 

βινυλίου 33, 45 και 78 στροφών, μεμο-

νωμένα ή ολόκληρες συλλογές. Βασ. Γε-

ωργίου Β’ 6, Ναύπλιο. Τηλ. 2752098798.

ΜΟΝΟ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 

ΣΥΝΔΡΟΜΗΤΕΣ ΜΑΣ




